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Potpisivanje Ugovora za sufinanciranje izgradnje 
dječjeg vrtića u Koprivničkom Ivancu

Čestitamo Vam
Dan Općine Koprivnički Ivanec

i blagdan Župe sv. Ivana Krstitelja!
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Poštovane mještanke i mještani Općine Koprivnički Iva-
nec, srdačno vas pozdravljam. Naša Općina će uskoro imati 
30 godina! Prošle smo godine imali bogatu proslavu povo-
dom Dana Općine i blagdana sv. Ivana Krstitelja te će zato 
ovaj 30-ti rođendan biti još bolji i sadržajniji i vjerujem da 
će se naći za svakoga ponešto. 

No prije svega na slijedećih nekoliko stranica upoznat 
ću vas s aktualnim zbivanjima u našoj Općini, s zacrtanim 
ciljevima i s ostvarenim rezultatima u proteklih nam pola 
godine.

Početak izgradnje staze u Ulici braće Radić u 
Koprivničkom Ivancu

Nakon provedenog postupka javne nabave izvođača 
radova krajem 2022. godine, pristupili smo potpisivanju 
ugovora. Izvođač radova je Zajednica ponuditelja: poduzeće 
“Dinamik d.o.o.” iz Novog Virja te poduzeće “Bajer građe-
nje d.o.o.” iz Kalinovca, a ukupna vrijednost radova iznosi 
174.428,50 eura s PDV-om. Stručni i obračunski nadzor 
nad izvođenjem radova obavlja „Ured ovlaštenog inženjera 
građevinarstva Igor Kolar“ iz Koprivnice, a ukupna vrijed-
nost usluga nadzora iznosi 2.800,00 eura s PDV-om. Prva 
dionica obuhvaća izgradnju staze na dijelu od spoja s ulicom 
Matije Gupca (od dječjeg igrališta) pa sve do malog rondela 
u Ulici braće Radić (do kućnog broja 21). Staza će se graditi 
s lijeve strane, ako gledamo iz ulice Matije Gupca prema Uli-
ci braće Radić. Uz izgradnju staze, postavlja se i oborinska 
kanalizacija po cijeloj dužini. Oborinska će se kanalizacija 
postavljati ispod predmetne staze. Radovi su započeli po-
četkom 2023. godine, a svakako će pridonijeti boljoj sigur-
nosti naših mještana - pogotovo djece, ali i boljem i ljepšem 
izgledu Općine. 

U sklopu izvođenja radova nastali su problemi oko obo-
rinske odvodnje, s obzirom da su Koprivničke vode d.o.o. 
promijenile svoj stav od prije par godina (kada se radio 
predmetni projekt) oko spajanja oborinske odvodnje na 
postojeću mješovitu kanalizaciju. Zbog navedenog smo bili 

prisiljeni raditi izmjene i dopune predmetnog projekta te 
planirati izgradnju novog sustava oborinske odvodnje u ci-
jeloj Ulici braće Radić, a što je malo prolongiralo rok izvođe-
nja radova, a povećati će i cijenu radova. Predmetne izmjene 
i dopune su u izradi te vjerujemo kako ćemo uskoro i zavr-
šiti započete radove.

Krajem 2022. godine dobili smo najljepšu 
moguću vijest od strane Ministarstva znanosti i 
obrazovanja o prihvaćanju projekta “Izgradnja 

dječjeg vrtića u Koprivničkom Ivancu”. 
Općini Koprivnički Ivanec odobreni je najveći 

mogući iznos sredstva u iznosu od 544.694,41 eura. 
Ovim projektom izgraditi će se novi dječji vrtić 

za dvije nove vrtićke i jednu novu jasličku skupinu. 
Uz postojeći dječji vrtić koji će i dalje ostati 

aktivan, na području naše općine biti će tako 
opremljene ukupno tri vrtićke i dvije jasličke 

skupine, a što će biti dovoljno da se upišu sva djeca 
s područja naše općine! 

Obraćanje načelnika 
ZORANA VRABELJA, mag.oec.

Načelnik Zoran Vrabelj
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Kad govorimo o nogostupu u Ulici braće Radić, moramo 
spomenuti i sanaciju, odnosno proširenje mosta u toj ulici 
preko kanala Drakšin. Nedavno su započeli radovi na ure-
đenju i proširenju predmetnog mosta, a izvođač radova je 
poduzeće “Dinamik d.o.o.” iz Novog Virja. Bitno je napome-
nuti da radove na uređenju i proširenju mosta u potpunosti 
financira Županijska uprava za ceste Križevci te im se ovim 
putem još jednom zahvaljujemo na tome, jer je isto izrazito 
bitno kako bi se osigurao nesmetan promet na tom dijelu 
ulice te kako bi se dodatno povećala sigurnost u prometu.

Za izgradnju predmetne staze nam je putem Javnog 
poziva za sufinanciranje projekata gradova i općina za po-
ticanje razvoja komunalnog gospodarstva i ujednačavanje 
komunalnog standarda u 2023. godini Ministarstva pro-
stornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine, odobre-
no 35.600,00 eura.

Uz ranije odobreno sufinanciranje navedenog projekta 
od strane Koprivničko – križevačke županije u iznosu od 
7.442,29 eura, ovi odlični rezultati na predmetnom natječa-
ju daju našoj Općini dodatni poticaj za nastavak investicija 
i povećanje razine kvalitete života.

Odobrena su nam sredstva iz Nacionalnog plana 
oporavka i otpornosti (NPOO) za izgradnju novog 
dječjeg vrtića

Krajem 2022. godine dobili smo najljepšu moguću vijest 
od strane Ministarstva znanosti i obrazovanja o prihvaćanju 
projekta “Izgradnja dječjeg vrtića u Koprivničkom Ivancu”. 
Općina Koprivnički Ivanec, uz stručnu pomoć Regionalne 
razvojne agencije PORA, prijavila je projekt na natječaj u 
sklopu Nacionalnog plana oporavka i otpornosti, a koji je 
raspisalo Ministarstvo znanosti i obrazovanja. Projektnu 
dokumentaciju izradila je tvrtka “Petgrad d.o.o.” iz Kopriv-
nice, a procijenjena vrijednost projekta je oko 1,2 milijuna 
eura. Općini Koprivnički Ivanec odobreni je najveći mogući 
iznos sredstva u iznosu od 544.694,41 eura. Ovim projek-

tom izgraditi će se novi dječji vrtić za dvije nove vrtićke i 
jednu novu jasličku skupinu. Uz postojeći dječji vrtić koji će 
i dalje ostati aktivan, na području naše općine biti će tako 
opremljene ukupno tri vrtićke i dvije jasličke skupine, a što 
će biti dovoljno da se upišu sva djeca s područja naše općine! 
Ostatak sredstava namaknuti ćemo iz vlastitih sredstava, 
sredstava EU fondova, natječajima ministarstava i župani-
je, a financijsku konstrukciju ćemo zatvoriti, samo ukoliko 
bude potrebe, s kreditom koji je ishođen za vrijeme bivše 
vlasti.

Paralelno s navedenim, krajem prošle godine dobili smo 
još jednu lijepu vijest povodom božićnih blagdana od strane 
Središnjeg državnog ureda za obnovu i stambeno zbrinjava-
nje. Potpisao sam Ugovor o financijskoj potpori za sufinan-
ciranje projekta “Izgradnja dječjeg vrtića u Koprivničkom 
Ivancu”. Općina Koprivnički Ivanec prijavila je navedeni 
projekt na Javni poziv za nominiranje projekata i aktivnosti 
za dodjelu financijske potpore za održivi povratak na pot-
pomognuta područja i područja posebne državne skrbi te joj 
je temeljem istog odobren iznos od 33.180,70 eura.

Ono što je ovdje jako bitno napomenuti je da smo pro-
veli postupak nabave izvođača radova i postupak nabave 
nadzornog inženjera te da smo trenutno u fazi potpisivanja 
ugovora s istima (planiramo potpisivanje ugovora tijekom 
same svečane sjednice Općinskog vijeća, 23.06.2023.). Na-
kon potpisivanja ugovora, krećemo s radovima na izgradnji 
samog dječjeg vrtića, a procijenjeno vrijeme trajanja izgrad-
nje je 7 mjeseci.

Prilikom stupanja na dužnost općinskog načelnika do-
čekala me je mogućnost korištenja kredita u iznosu od 
1.725.396,51 eura, od čega je 1.459.950,89 eura bilo pred-
viđeno za izgradnju dječjeg vrtića u Koprivničkom Ivancu, a 
ugovor o korištenju kredita potpisan je još od strane bivšeg 
načelnika. Definitivno je da nećemo koristiti niti blizu nave-
denog iznosa kredita za izgradnju dječjeg vrtića, s obzirom 
na izvrsne rezultate spomenutih natječaja.
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Odobrena su nam sredstva za održavanje i razvoj 
predškolske djelatnosti

Općini Koprivnički Ivanec odobreno je putem natječaja 
Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade 26.862,00 
eura za održavanje i razvoj predškolske djelatnosti u 2023. 
godini. Sredstva se odnose na financiranje rada postojećeg 
Dječjeg vrtića “Vrapčić”, podružnica “Ivančica” u Koprivnič-
kom Ivancu, a ova sredstva predstavljaju samo nastavak od-
ličnog niza uspjeha Općine u povlačenju sredstava na otvo-
renim natječajima. S obzirom na odobrena sredstva, Općina 
je oslobodila sve roditelje, mještane Općine, čija su djeca po-
laznici ili Dječjeg vrtića „Ivančica“ u Koprivničkom Ivancu 
ili nekog od dječjih vrtića ili obrta za čuvanje izvan Općine, 
plaćanje naknade za vrtić za svibanj ili za lipanj. Tako su svi 
roditelji u potpunosti oslobođeni plaćanja navedene nakna-
de za jedan mjesec. Naravno, govorimo o oslobađaju pla-
ćanja njihovog udjela u iznosu od 53,09 eura mjesečno po 
djetetu, s obzirom da Općina već od ranije svim roditeljima 
sufinancira razliku od navedenog iznosa pa do pune cijene 
vrtića ili obrta za čuvanje.

Izgradnja Osnovne škole Koprivnički Ivanec sa 
školskom sportskom dvoranom

Vezano uz izgradnju osnovne škole upravo su nam ovih 
dana stigle informacije da je u pripremi i da će uskoro biti 
objavljen natječaj iz NPOO-a. Pripremne radnje za kandidi-
ranje projekta na natječaj su odrađene. Potpisan je Ugovor 
o osnivanju prava građenja na katastarskim česticama 1729 
i 1730/1, k.o. Koprivnički Ivanec u korist Koprivničko - kri-
ževačke županije. Nadalje, potpisan je sporazum kojim se 
postojeća projektno - tehnička dokumentacija za ovaj pro-
jekt prenosi s Općine Koprivnički Ivanec na Koprivničko 
– križevačku županiju, a koja je i ishodila novu građevin-
sku dozvolu. Temeljem najnovijih informacija koje imamo, 
županija će morati ponovno mijenjati projektno - tehničku 
dokumentaciju kako bi projekt mogao zadovoljiti uvjete 
natječaja koji nas čeka u skoroj budućnosti. OŠ Koprivnički 
Ivanec ovim je najdalje „dogurala“ do sada te nas do početka 
izgradnje nove škole i sportske dvorane dijeli „poslagivanje“ 
projekta, prijava na natječaj i dobivanje sredstava za koji 
vjerujem da će biti uspješna. Razlog optimizmu temeljim na 
tome da je na fondu koji je predviđen za osnovno školsko 
obrazovanje osigurano ukupno cca 995 milijuna eura.

Rekonstrukcija županijskih i lokalnih cesta
Na tragu vrlo dobre suradnje sa Županijskom upravom 

za ceste Križevci od prošle godine, u sklopu koje je asfal-
tirana županijska cesta u Koprivničkoj ulici u Kop. Ivancu, 
nastavljena je dobra suradnja i u ovoj godini. S obzirom da 
je prošle godine izgrađen nogostup i postavljena oborinska 
odvodnja na županijskom dijelu Ulice Matije Gupca u Kop. 
Ivancu te je započela izgradnja nogostupa u Ulici braće Ra-
dić u Kop. Ivancu, imamo dobru vijest da je uz izgradnju 
(proširenje) mosta u Ulici braće Radić od strane Upravnog 
Vijeća ŽUC-a odobreno i asfaltiranje Ulice Matije Gupca (od 
kružnog toka) pa sve do velikog rondela u Ulici braće Radić, 
te prema Pustakovcu (županijska cesta). Predmetne će ra-
dove ŽUC ove godine izvesti kompletno o svojem trošku!

Tokom 2024. godine planiramo u suradnji sa ŽUC-om 
asfaltirati Vinogradsku ulicu u Kop. Ivancu, no prije toga 
planiramo zacijeviti otvorene jarke uz cestu (grabe).

Pored modernizacije županijskih cesta, u planu imamo i 
modernizaciju lokalnih cesta. Prva u planu je obnova Jelači-
ćeve ulice u naselju Kunovec. U narednih tri do četiri godine 
planiramo obnoviti lokalne ceste u naselju Goričko, sjeverni 
dio Koprivničke ulice te odvojke u ulicama Matije Gupca, 
Braće Radić i Vinogradskoj ulici u Koprivničkom Ivancu. 
Isto tako, s obzirom da su ostale lokalne ceste u naseljima 
Kunovec i Botinovec već ranije modernizirane, ostati će 
nam lokalna cesta u naselju Pustakovec, a koju namjerava-
mo modernizirati nakon izgradnje kanalizacijske mreže.

Nastavak radova na adaptaciji sportskih 
svlačionica u Koprivničkom Ivancu

Odmah početkom 2023. godine krenuli smo u postupak 
javne nabave kako bismo konačno završili radove na sport-
skom objektu u Koprivničkom Ivancu, a za koji su pristigle 
dvije ponude. Odabrana je ponuda tvrtke „Komfort d.o.o.“ 
iz Zagreba, a ukupna vrijednost radova iznosi 107.297,13 
eura s PDV-om. U ovoj završnoj fazi radovi obuhvaćaju 
unutarnje radove od instalacija, glazura, pločica, sanitarija 
i soboslikarskih radova te postavljanje reflektora i ograde 
na malonogometnom igralištu s umjetnom travom. Većina 
radova je već izvedena te NK Sloga već od proljeća koristi 
novouređeni objekt. Stručni i obračunski nadzor nad ra-
dovima provodi „UOIG Igor Kolar“ iz Koprivnice, a cijena 
nadzora iznosi 3.000,00 eura s PDV-om. Također, s lokal-
nim obrtima za ugradnju stolarije i usluge „TILL-MONT“ 
i „STOLART“ ugovorili smo odrađivanje unutarnjih radova 
na postavljanju klupa, stolova i ostale potrebne opreme, a 
vrijednost navedenog iznosi 7.640,00 eura. Valja napome-
nuti kako su u prvoj fazi kompletno od temelja izgrađene 
nove svlačionice, postavljene instalacije i ožbukani zidovi. 

Postavljanje stolarije i izrada fasade na 
sportskom objektu u Koprivničkom Ivancu    
- sufinancirano od strane LAG-a PODRAVINA

Paralelno s drugom fazom radova na uređenju sportskih 
svlačionica u Koprivničkom Ivancu krajem 2022. godine 
smo pokrenuli postupak javne nabave za postavljanje nove 
PVC stolarije i izradu fasade. U navedenom su postupku pri-
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stigle tri ponude od kojih je najpovoljnija bila ponuda tvrtke 
„Protekt standard j.d.o.o.“ iz Varaždina. Na temelju navede-
nog potpisan je ugovor s najpovoljnijim ponuditeljem, a ra-
dovi su završeni u ožujku 2023. godine. Ukupna vrijednost 
radova iznosila je 31.843,09 eura s PDV-om. Stručni nadzor 
nad izvođenjem predmetnih radova obavljao je „Ured ovla-
štenog inženjera građevinarstva Igor Kolar“ iz Koprivnice, a 
cijena nadzora iznosila je 499,00 eura s PDV-om.

Ovdje je bitno napomenuti da se predmetni radovi di-
jelom financiraju iz odobrenih sredstava putem natječaja 
LAG-a PODRAVINA, unutar tipa operacije 7.4.1. Ulaganja 
u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih 
usluga za ruralno stanovništvo, uključujući slobodno vrije-
me i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu”, koji 
se provodi putem lokalnih razvojnih strategija (LRS) oda-
branih LAG-ova unutar podmjere 19.2. “Provedba operacija 
unutar CLLD strategije”, a u iznosu od 17.613,67 eura, dok 
je ostatak iznosa Općina financirala iz vlastitih sredstava.

Rekonstrukcija sportskog objekta u Kunovcu i 
spajanje istoga na kanalizacijsku mrežu

Obzirom da nam je bitan ravnomjeran razvoj naše Opći-
ne, početkom 2023. godine potpisali smo ugovor te započeli 
s radovima na rekonstrukciji sportskih svlačionica u naselju 
Kunovec, kod nogometnog igrališta NK Bratstva. Izvođač 
radova je poduzeće “Armadom d.o.o.” iz Virovitice, a uku-
pna vrijednost izvođenja radova iznosi 67.342,15 eura s 
PDV-om. Stručni nadzor nad izvođenjem radova obavlja po-
duzeće “Petgrad d.o.o.” iz Koprivnice, a ukupna vrijednost 
obavljanja nadzora iznosi 1.327,23 eura s PDV-om. Radovi 

obuhvaćaju pripremne, betonske, zidarske, bravarske, sto-
larske, opločerske i ličilačke radove, radove na hidrotehnič-
kim instalacijama, radove na elektroinstalacijama te radove 
na grijanju, a osnovna svrha izvođenja radova je pripremiti 
i osposobiti objekt za natjecanje u višem rangu.

Također valja napomenuti da je navedeni objekt pret-
hodno spojen i na kanalizacijsku mrežu. Radove na istome 
izvršilo je poduzeće “Bihor d.o.o.” iz Botinovca, a ukupna 
vrijednost izvođenja radova iznosila je 1.793,75 eura s 
PDV-om. Spajanje svih javnih objekata na području općine 
na komunalnu infrastrukturu preduvjet je za daljnji razvoj i 
boljitak naše Općine.

Spajanje sportskog objekta u Botinovcu na mrežu 
javne vodoopskrbe te radovi na uređenju podova 

Nakon što su izvedeni unutarnji radovi na zamjeni po-
dova u cijelom objektu, a koji su uključivali izradu novih 
glazura i postavljanje pločica te još prije izmjenu kompletne 
stolarije, početkom 2023. godine smo sportski objekt spojili 
na sustav javne vodoopskrbe. Na temelju provedenog po-
stupka jednostavne nabave odabrana je najpovoljnija ponu-
da poduzeća „Bihor d.o.o.“ iz Botinovca. Vrijednost radova 
iznosila je 21.201,46 eura s PDV-om. Navedenim radovima 
smo poboljšali uvjete nogometašima, ali i uvjete života svih 
mještana u Botinovcu. Voda je najminimalnije što bi čovjek 
trebao imati, a s obzirom na prijašnje stanje gdje je „zden-
čana“ voda bila zamućena, ovaj projekt svakako pridonosi 
navedenoj tezi.

Na temelju Javnog poziva za Kapitalni projekt K 100013 
– Kapitalna pomoć za izgradnju vodnokomunalnih građe-
vina u 2023. godini, objavljenog od strane Koprivničko – 
križevačke županije, Općini Koprivnički Ivanec odobreno 
je ukupno 5.088,35 eura za izvođenje radova na priključku 
sportskog objekta u naselju Botinovec na javni vodoopskrb-
ni sustav.

Nabava traktorske kosilice za potrebe   
NK Rudar Botinovec

U veljači ove godine kupili smo novu traktorsku kosilicu 
marke Husqvarna zero turn, a za potrebe košnje i održava-
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nja nogometnog igrališta i njegovog okoliša u naselju Bo-
tinovec. Potreba za nabavom kosilice ukazala se s obzirom 
na činjenicu da je NK Rudar iz Botinovca bio do sada jedini 
nogometni klub u našoj Općini koji nije imao svoju trak-
torsku kosilicu za košnju igrališta. Kosilica je nabavljena od 
poduzeća „Malek d.o.o.“ iz Preloga, a ukupna vrijednost ko-
sislice iznosila je 5.751,00 eura s PDV-om te je ista dana na 
korištenje nogometnom klubu.

Izgradnja kanalizacijske mreže naselja 
Pustakovec

Sa sastanka u poduzeću „Koprivničke vode d.o.o.“, s di-
rektorom poduzeća g. Petrasom, nažalost ne stižu dobre 
vijesti. S obzirom na udaljenost naselja Pustakovec i mali 
broj kućanstava vrlo je teško očekivati bilo kakve natječaje 
u vidu NPOO-a ili natječaja Hrvatskih voda. No, naravno 
da mi i dalje ne odustajemo od navedenog projekta. Načel-
no smo dogovorili da ćemo navedeni projekt podijeliti u tri 
faze te zajedničkim snagama dovesti kanalizaciju u naselje 
Pustakovec. Isto smo već planirali u proračunu ove godine, 
a sve zavisi o cijeni izrade novog dječjeg vrtića.

Uređenje bine u društvenom domu u Pustakovcu
Krajem prošle godine završeni su radovi na obnovi bine 

u društvenom domu u Pustakovcu. Vrijednost investicije 
iznosila je 1.780,57 eura, a to je i iznos kojim je Općina Ko-
privnički Ivanec financirala nabavu materijala potrebnog za 
obnovu bine. Radove na obnovi bine besplatno su izvršili 
mještani naselja Pustakovec i njihovi suradnici, s čime su 
još jednom pokazali veliku slogu i zajedništvo naselja Pu-
stakovec.

Izgradnja trgovine mješovitom robom, ljekarne, 
liječničke ordinacije i stanova za stanovanje od 
strane poduzeća „Milano d.o.o.“

Ovaj projekt nije direktno vezan uz Općinu Koprivnički 
Ivanec, ali je jedan od najvažnijih projekata koji su u inte-
resu poboljšanja kvalitete života u našoj Općini. Nekoliko 
puta smo odradili sastanak s investitorom odnosno s pro-
jektantom kojeg je investitor odabrao. Dokumentacija se 
bliži kraju te se nadamo da će uskoro doći do ishođenja gra-

đevinske dozvole, a samim time i početka radova. Prije nego 
investitor može ishoditi građevinsku dozvolu, Općina mora 
izmjestiti instalacije plina, vode i telefona od vatrogasnog 
spremišta, a za isto smo već u postupku. Valja napomenuti 
da se planira izgraditi trgovina mješovitom robom, ljekar-
na, liječnička ordinacija te minimalno 2-3 stambena prosto-
ra. Jedna je mlada liječnica već iskazala interes za radom u 
navedenoj ordinaciji u našoj Općini s kojom sam redovito u 
kontaktu, a ista je počela raditi pod stručnim nadzorom, a 
kasnije i samostalno preuzela vođenje ordinacije, pa se na-
dam čim ranijoj izgradnji i dovršetku navedenog objekta. 
Valja napomenuti da investitor već ima dogovore s ljekar-
nom i trgovinom koje će ući u najam. 

Soboslikarski radovi u Vatrogasnom domu u 
Koprivničkom Ivancu

U vatrogasnom domu u Koprivničkom Ivancu odrađeni 
su nužni soboslikarski radovi u svim prostorijama, a kojima 
su prostorije dobile jedan novi, svježiji izgled. Soboslikar-
ske radove izvodio je Soboslikarski, fasaderski i uslužni obrt 
„LATIN“ iz Koprivničkog Ivanca, a ukupna vrijednost izve-
denih radova iznosila je 2.548,28 eura PDV-om.

Nakon prethodnog uređenja vanjske fasade na vatroga-
snom domu, ovi radovi na unutarnjem uređenju svakako 
predstavljaju dodatno osvježenje istoga.

Soboslikarski radovi u društvenom domu u 
Kunovcu

U društvenom domu u Kunovcu odrađeni su nužni so-
boslikarski radovi u nekoliko prostorija, a koji su osvježili 
prostorije i učinili ih ugodnijima za korištenje. Soboslikar-
ske radove izvodio je Soboslikarski, fasaderski i uslužni obrt 
„LATIN“ iz Koprivničkog Ivanca, a ukupna vrijednost izve-
denih radova iznosila je 1.751,94 eura s PDV-om. Ovi rado-
vi predstavljaju samo prvi korak prema konačnom uređenju 
društvenog doma u naselju Kunovec.

Početak izrade projektno – tehničke 
dokumentacije za uređenje društvenog doma u 
naselju Kunovec s uređenjem okoliša

Krajem prošle godine potpisao sam Ugovor za izradu 
projektno – tehničke dokumentacije za uređenje društve-
nog doma u naselju Kunovec s uređenjem okoliša. Izrađivač 
projektno – tehničke dokumentacije je poduzeće “Petgrad 
d.o.o.” iz Koprivnice, a vrijednost izrade nove dokumen-
tacije iznosi 32.351,18 eura s PDV-om. Izrada projektno – 
tehničke dokumentacije obuhvaća izradu idejnog projekta, 
glavnog projekta, izvedbenog projekta te ishođenje građe-
vinske dozvole, a završetak izrade iste se očekuje kroz tri do 
četiri mjeseca.

Samo da podsjetimo, pred godinu dana smo objavili no-
vost kako smo s DVD-om Kunovec uspješno riješili sve pro-
bleme oko imovinsko – pravnih odnosa vezano za društveni 
dom u Kunovcu te kako je Općina Koprivnički Ivanec posta-
la vlasnik društvenog doma u cijelosti. To je bio osnovni pre-
duvjet kako bi se sada pristupilo izradi projektno – tehničke 
dokumentacije i ishođenju građevinske dozvole za obnovu 
društvenog doma, a naravno i samoj obnovi i uređenju.
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Planovi za naselje Goričko
Nismo naravno zaboravili niti na naselje Goričko u ko-

jem uskoro imamo u planu izraditi dokumentaciju i krenuti 
u radove na rješavanju problematike grijanja u društvenom 
domu, a intenzivno se radi i na rješavanju problematike 
postavljanja autobusnog stajališta i parkirališta za potrebe 
društvenog doma. Također, u skoroj budućnosti u planu 
imamo i asfaltiranje nerazvrstane ceste u samom naselju. 
Nakon što je izgrađena pješačka staza koja je spojila Goričko 
s Koprivničkim Ivancem, postavljeni su znakovi za smanje-
nje brzine. Iste znakove smo postavili u suradnji sa županij-
skom upravom za ceste, a ŽUC je navedene radove postav-
ljanja financirao u 100% iznosu.

Vrlo je važno da smo dobili zeleno svjetlo za uređenje 
imovinsko – pravnih odnosa od strane Ministarstva pro-
stornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine veza-
no za sportski objekt u Goričkom, a koji će konačno biti u 
100-postotnom vlasništvu Općine. Isto nam je važno jer 
imamo uskoro u planu obnovu navedenog objekta, u surad-
nji sa PORA razvojna agencija, kandidirati na jedan od otvo-
renih natječaja za financiranje iz Europskih fondova.

Rekonstrukcija i dogradnja postojeće župne kurije 
s uređenjem pripadajućeg okoliša

Nakon sastanka s projektantom i predstavnicima Druš-
tva izvornog folklora, u suradnji s PORA razvojna agencija, 
te na temelju uvjeta novih natječaja EU, ali i želja DIF-a, kre-
nuli smo u izradu nove projektno – tehničke dokumentacije 
za projekt rekonstrukcije i dogradnje postojeće župne kurije 
s uređenjem pripadajućeg okoliša. Trenutno je gotov idej-
ni projekt, a s obzirom da je postojeći projekt za navedeni 
objekt rađen još davne 2011. godine te s obzirom da su se 
od onda pa do danas zakonski i podzakonski propisi uvelike 
promijenili, a projekt svih tih godina nije pokrenut s mr-
tve točke, pokrenuli smo izradu nove projektno – tehničke 
dokumentacije za projekt rekonstrukcije i dogradnje posto-
jeće župne kurije s uređenjem pripadajućeg okoliša. Izrađi-
vač navedene dokumentacije je poduzeće „Petgrad d.o.o.“ iz 
Koprivnice, a ukupna vrijednost nove dokumentacije izno-
si 31.521,67 eura s PDV-om. S obzirom na nadolazeće na-
tječaje u sklopu ITU Mehanizma te natječaje Ministarstva 
kulture i medija i Nacionalnog plana oporavka i otpornosti, 
namjera nam je izraditi novu dokumentaciju te projekt kan-
didirati na neki od spomenutih natječaja. Valja napomenuti 
da izradu ove dokumentacije planiramo prijaviti na otvore-
ne natječaje koji su vezani za izradu projektno - tehničke 
dokumentacije kojom se projekti namjeravaju prijaviti na 
neke od EU ili nacionalnih natječaja.

ITU Mehanizam
Već sam ranije s gradonačelnikom Grada Koprivnice i 

načelnicima okolnih općina potpisao sporazum u okviru 
ITU mehanizma, namijenjenog za korištenje financijskih 
sredstava Europske unije. Sredstva koja su namijenjena 
ovim mehanizmom kreću se oko 20 milijuna eura, od čega 
70 posto pripada Koprivnici, kao nositelju statusa, dok će 
preostalih 30 posto biti raspoređeno općinama potpisni-
cama sporazuma. Općine koje su zadovoljile određene kri-

terije, odnosno imaju više od 30 posto dnevnih migracija 
prema Koprivnici su Đelekovec, Drnje, Peteranec, Hlebine, 
Koprivnički Bregi, Koprivnički Ivanec, Sokolovac, Novigrad 
Podravski i Rasinja. Statusom ITU grada olakšan je pristup 
EU sredstvima koja se dodjeljuju za stvaranje povoljnijeg 
okruženja za poduzetnike, omogućavanje razvoja kvalitet-
ne infrastrukture, rekonstrukciju i unaprjeđenje kulturne 
baštine u svrhu razvoja turizma, revitalizaciju zapuštenih 
vojnih, industrijskih i drugih područja, poboljšanje usluge 
javnog prijevoza, mjere zapošljavanja i samozapošljava-
nja, mjere borbe protiv siromaštva i socijalne isključenosti. 
Upravo je prije spomenuti projekt rekonstrukcije i dograd-
nje postojeće župne kurije jedan od projekata koji nam je 
prvi na popisu za povlačenje sredstava putem ITU Meha-
nizma. Također projekti koji su uvršteni u plan financiranja 
putem ITU mehanizma su: pješačko - biciklistička staza u 
naselju Kunovec – FAZA 1. te obnova društvenog doma u 
Kunovcu.

Nabavljeno novo navalno vatrogasno vozilo za 
potrebe DVD-a Botinovec

Za potrebe DVD-a Botinovec nabavljeno je novo malo 
navalno vatrogasno vozilo, marke Ford Transit. Vozilo je na-
bavljeno od DVD-a Višnjica iz Varaždinske županije, a uku-
pna cijena vozila iznosila je 26.544,56 eura. U 2021. godini 
nabavljeno je novo kombi vozilo za prijevoz ljudi za potrebe 
DVD-a Koprivnički Ivanec, a ovom je nabavom osigurano 
i novo vozilo za DVD Botinovec. Općina će i dalje nastavi-
ti sa su/financiranjem, opremanjem i poticanjem rada svih 
vatrogasnih društava s našeg područja s obzirom na njihovu 
važnost u očuvanju mira i pomoći koju pružaju kada je naj-
potrebnije!

Riješeni imovinsko – pravni odnosi oko ribnjaka u 
Pustakovcu

Uspješno smo riješili imovinsko – pravne odnose sa g. 
Špremom, prvim susjedom ribnjaka u Pustakovcu. Proble-
matika je to koja se potezala već nekoliko godina, a osnovni 
problem je bio u tome što je dio ribnjaka zalazio u privatnu 
česticu susjeda. Predmetni je dio ribnjaka otkupljen od g. 
Šprema po cijeni od 530,89 eura (temeljem procjene vrijed-
nosti nekretnine) te je trenutno u fazi izrada geodetskog 
elaborata kojim će se taj dio pripojiti čestici ribnjaka.

Zamjena dotrajalog krovišta na pomoćnom 
objektu (spremište) u Koprivničkom Ivancu

Odradili smo i zamjenu krovišta i sanaciju ulaznih želje-
nih vrata na općinskom spremištu za kosilice i alat u Kopriv-
ničkom Ivancu, na k.č.br. 1813/1, k.o. Kop. Ivanec. Izvođač 
radova na istome bio je „Tesarski obrt Joža“ iz Starigrada, a 
izvođenje radova iznosilo je 4.878,39 eura s PDV-om.

Sanacija dotrajalog krovišta na društvenom domu 
u Botinovcu

S obzirom da je prilikom nedavnog olujnog nevremena 
došlo do oštećenja krovišta na društvenom domu u Boti-
novcu (vjetar je dizao limeni pokrov), pristupili smo hitnoj 
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sanaciji istog, a kako bismo izbjegli daljnja oštećenja i pro-
padanja krovišta, ali i samoga objekta. Izvođač radova na 
sanaciji krovišta bio je „Tesarski obrt Joža“ iz Starigrada, a 
izvođenje radova iznosilo je 2.996,46 eura s PDV-om.

Program „Zaposli pa pomozi 3“
Krajem prošle godine Ugovore o radu na određeno vrije-

me (6 mjeseci) potpisale su 4 pripadnice ciljane skupine (ge-
rontodomaćice) koje su do kraja svibnja ove godine brinule 
o 24 krajnjih korisnika s područja općine Koprivnički Iva-
nec, a kojima su pružale pomoć u dostavi namirnica, pomoć 
u pripremi obroka, pomoć pri održavanju higijene, pomoć u 
socijalnoj integraciji te pomoć u posredovanju u ostvariva-
nju raznih prava (dostava lijekova, plaćanje računa, dostava 
pomagala i sl.).

Ukupna vrijednost projekta: 118.112,68 eura.
Iznos potpore Europske unije: 118.112,68 eura.
Projekti iz Programa zapošljavanja žena ZAŽELI provo-

de se već četvrtu godinu za redom i rezultat su dugogodiš-
nje dobre suradnje i partnerstva između spomenutih opći-
na, ali i Razvojne agencije PORE  KKŽ koja stručnu pomoć u 
pripremi i provedbi istih pruža u okviru provedbe projekta 
„UZ PORU PO POTPORU“.

Nadamo se, a i vjerujemo kako će se nastavak projekta 
Zaposli pa pomozi uskoro nastaviti dalje, s obzirom na veli-
ki interes, ali i potrebu mještana!

Program “Pomoć je moć 2”
Paralelno s programom “Zaposli pa pomozi 3”, Općini 

Koprivnički Ivanec, u suradnji s PORA razvojna agencija i 
okolnim općinama te općinom Legrad kao nositeljem pro-
jekta, odobren je projekt „Pomoć je moć 2“. Na temelju toga 
zaposlena je jedna žena sa područja naše općine koja brine 
o 6 krajnjih korisnika s područja općine Koprivnički Iva-
nec, a koja im pruža pomoć u dostavi namirnica, pomoć u 
pripremi obroka, pomoć pri održavanju higijene, pomoć u 
socijalnoj integraciji te pomoć u posredovanju u ostvariva-
nju raznih prava (dostava lijekova, plaćanje računa, dosta-
va pomagala i sl.). Vrijednost projekta je 124.600,17 eura s 
PDV-om, a isti je 100% financiran od strane Europske unije, 
Europskog socijalnog fonda, Operativni program Učinkovi-
ti ljudski potencijali 2014.-2020.

Zaposlena gerontodomaćica će raditi još do kraja srpnja 
ove godine, a isto kao i kod programa „Zaposli pa pomozi“, 
nadamo se, ali i vjerujemo u skorašnji nastavak projekta.

Udruzi invalida Koprivničko-križevačke županije 
odobren je dvogodišnji program “Stižem po tebe, 
nisi sam 4!”

Ministarstvo rada, mirovinskoga sustava, obitelji i so-
cijalne politike odobrilo je program besplatnog prijevoza i 
dostave „Stižem po tebe, nisi sam 4“ Udruge invalida Ko-
privničko-križevačke županije, koji je namijenjen starijim 
osobama i osobama s invaliditetom. Program je odobren 
temeljem njihove prijave s 12 partnera na Javni poziv za 
prijavu dvogodišnjih programa usmjerenih unaprjeđe-
nju kvalitete života i zaštiti prava starijih osoba za 2023. 
i 2024. godinu. Za prvu godinu provedbe odobreno im je 

17.480,00 eura. Njihovi partneri su Koprivničko-križe-
vačka županija i općine Drnje, Đelekovec, Gola, Hlebine, 
Legrad, Koprivnički Bregi, Koprivnički Ivanec, Novigrad 
Podravski, Peteranec, Sokolovac i Virje. Partnerske općine 
će prvu godinu provedbe programa sufinancirati s ukupno 
7.207,90 eura, a vjerujemo da će ih poduprijeti i Kopriv-
ničko-križevačka županija. Korisnici programa su mještani 
partnerskih općina i članovi Udruge invalida Koprivničko-
križevačke županije, a trajanje programa je od 01.01.2023. 
do 31.12.2024. godine.

Društvu izvornog folklora Općine Koprivnički 
Ivanec odobren je projekt „Dani Ivanečkog veza“

Ministarstvo kulture i medija podržalo je projekt DIF-a 
Koprivnički Ivanec pod nazivom „Dani Ivanečkog veza“ te 
je odobrilo sufinanciranje istoga u iznosu od 2.654,46 eura. 
Ukupan iznos provođenja projekta iznosi 5.721,68 eura, 
a Općina Koprivnički Ivanec će, kao partner na projektu, 
izdvojiti iznos od 3.012,81 eura. Ostatak od 54,41 eura 
izdvojiti će DIF iz vlastitog proračuna. Projekt obuhvaća 
predstavljanje umijeća izrade Ivanečkog veza te samog Iva-
nečkog veza koji ima status nematerijalnog kulturnog do-
bra odobren od strane Ministarstva kulture RH. Predmetni 
Dani Ivanečkog veza održati će se 14. i 15. listopada 2023. 
godine.

POSLOVNA ZONA KOPRIVNIČKI IVANEC
U zadnje vrijeme raste nam optimizam vezano uz našu 

Poslovnu zonu, jer su dva investitora započeli / završili s ra-
dovima. Jedan od njih je „OPG Posavec Ivan“ iz Peteranca 
koji ovdje planira izgraditi hale za skladištenje usjeva, ali 
i trgovinu s prodajom poljoprivrednih strojeva, a drugi je 
tvrtka „Mamodo d.o.o.“ iz Vinkovaca koja je izgradila so-
larne panele. Vezano za solarne panele osobnog sam stava 
da im nije mjesto u Poslovnoj zoni koja je komunalno opre-
mljena. 

U skladu s pozitivnom atmosferom oko Poslovne zone 
potpisao sam Ugovor s poduzećem “Smart Square d.o.o.” iz 
Koprivničkih Bregi. Radi se o prodaji dijela k.č.br. 2264/3, 
k.o. Koprivnički Ivanec, ukupne površine 5.000 m² te uku-
pne vrijednosti 39.816,84 eura.

Poduzeće se bavi proizvodnjom metalnih konstruk-
cija i njihovih dijelova, uglavnom proizvodnjom čeličnih 
konstrukcija po narudžbi / mjeri, a što znači da su njihovi 
proizvodi čelične hale, ograde, stepenice, pergole i slično. 
Trenutno imaju tri zaposlena radnika na svim poslovima 
koji su potrebni za izradu proizvodnju i montažu te mani-
pulaciju proizvoda. Razlog kupovine zemljišta u Poslovnoj 
zoni Koprivnički Ivanec je širenje i rast tvrtke te želja za 
povećanjem broja zaposlenih. Glavna djelatnost je upravo 
proizvodna djelatnost te proizvodnja čeličnih konstrukci-
ja čije dimenzije se mogu kretati i do nekoliko desetaka 
metara.

U vremenskom periodu od 5 godina planiraju pripre-
miti osnovni radni prostor koji bi sadržavao oko 200 m² 
uredskog i sanitarnog prostora (svlačionice, toalet, blago-
vaonica, uredi i sl.) te oko 600 m² radnog prostora radi-
onice/hale. Pretpostavka je da će se do 2027. godine sje-
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dište tvrtke u potpunosti preseliti u Poduzetničku zonu 
Koprivnički Ivanec.

Također očekujemo ove godine da će tvrtka „Bihor 
d.o.o.“ iz Botinovca, prema njihovim najavama, započeti 
sa radovima. Građevinsku dozvolu su ishodili te trenutno 
čekaju rezultate prijave na bespovratna sredstva EU fon-
dova. Drugi investitor koji bi mogao krenuti s izgradnjom 
ove godine je „Šurić Logistika d.o.o.“, a koji je trenutno u 
projektiranju i ishođenju potrebne dokumentacije. Podsje-
timo radi se zemljištu gdje planira izgraditi uredski prostor, 
radionicu i skladište, praonicu, parking za teretna vozila te 
ugostiteljski objekt. Poduzetnik ima u planu povećati svoje 
kapacitete u vidu nabave dodatnih teretnih vozila te zapo-
šljavanje do 10 ljudi.

Uz nadu da će biti što više investitora u našoj Poslovnoj 
zoni, pogotovo s naglaskom na proizvodnju i zapošljavanje, 
imamo konkretne upite vezano uz Poslovnu zonu Kopriv-
nički Ivanec. Održao sam nekoliko sastanka s predstavni-
cima tvrtki koje su zainteresirane za kupnju zemljišta u 
Poslovnoj zoni. 

Također valja ponovno spomenuti i „problematiku ma-
gistralnog plinovoda“ koji prolazi kroz Poslovnu zonu koji 
zainteresiranim investitorima predstavlja problem prili-
kom tehničkih stvari i vezano uz njihovo poslovanje. S ob-
zirom da imamo unaprijed određenu cijenu koju je odredila 
država, a po kojoj smijemo prodavati zemljište u Poslovnoj 
zoni, u planu je, s nadležnim ministarstvom, dogovoriti 
smanjenje cijene za navedene parcele.

Vrlo je važno napomenuti da smo uz pomoć Koprivnič-
ko - križevačke županije  ponovno pokrenuli zahtjev prema 
Ministarstvu prostornoga uređenja, graditeljstva i državne 
imovine za okrupnjavanjem zemljišta na sjevernom dijelu 
Poslovne zone, a kako bismo u budućnosti mogli razmišlja-
ti o daljnjem opremanju Poslovne zone i daljnjoj prodaji 
zemljišta novim investitorima. Izrazito je bitno da se isto 
pokrenulo sa mrtve točke te se nadam skorom rješenju na-
vedene problematike.

RCGO PIŠKORNICA
S obzirom na moj zadnji izvještaj vezano uz Piškorni-

cu i problematiku naplate naknade za zbrinjavanje otpa-
da - idemo velikim koracima prema naprijed. Uz pomoć 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine na čelu s pročelni-
kom gospodinom Alenom Jančevec i odvjetnikom Općine 
gospodinom Zoranom Švaco, krenuli smo u ovrhe prema 
onim općinama i gradovima koji nisu htjeli platiti navede-
nu naknadu za razdoblje 2019. - 2021. godine, bez obzira 
na zakonsku obavezu i sve moje napore u vidu sastanaka i 
pregovora da isto učine.  

Ovi postupci iziskuju mnogo energije i koordinacije, a 
uzrokovani su prvenstveno zbog nenaplate navedenih po-
traživanja u prethodnom periodu u kojem se to trebalo na-
platiti.

Prije svega, puno vremena iziskuje skeniranje svih pra-
tećih listova i vagarinki koji se moraju predati kao dokaz u 
sudskim postupcima te njihova pohrana na USB stickove – 
govorimo o ogromnoj količini dokumentacije.

U navedenim aktivnostima jako nam puno pomaže 

tvrtka „Piškornica - sanacijsko odlagalište d.o.o.“, odnosno 
direktor Marijan Blažok te djelatnica PSO-a Tamara Krzna-
rić koji nam daju / skeniraju / kopiraju svu potrebnu doku-
mentaciju kao dokazni materijal te su za tu svrhu čak i za-
poslili dodatnu osobu. Također nam pomažu u bilo kakvim 
upitima od strane našeg odvjetnika, a vezano za procese 
koje vodimo. Ovim putem im zahvaljujem na pomoći.

Vrijednost navedenih sporova se penje na iznos od cca 
464 tisuće eura, iz čega je razvidno da se tu radi o ozbilj-
nim sredstvima. Općine i gradovi s kojima smo u sudskim 
procesima su Grad Koprivnica, Grad Varaždin, Grad Varaž-
dinske Toplice, Grad Ludbreg, Grad Novi Marof, Općina 
Marija Bistrica, Općina Veliko Trgovišće, Općina Legrad, 
Općina Đelekovec, Općina Virje, Općina Kloštar Podrav-
ski, Općina Koprivnički Bregi, Općina Drnje i Općina Ra-
sinja.

Za sada su održana pripremna ročišta, ali imamo jed-
nu presudu u našu korist i radi se o Općini Đelekovec koja 
se naknadno žalila na presudu suda prvog stupnja. Ova 
nam presuda svakako daje daljnju motivaciju s obzirom 
na objašnjenje presude od strane suda te se za sada smjer 
kojim krećemo pokazao ispravan i budi nadu da će i ostale 
presude biti u našu korist.

Napomenuti ću da smo ostatak od cca 80% općina i 
gradova naplatili i time uprihodili cca 199 tisuća eura i to 
tako što smo sukladno odluci Općinskog vijeća smanjili na-
knadu sa 30% na 15% ili smo odobrili plaćanje na rate bez 
smanjenja naknade (neke općine kao što su Općina Mol-
ve, Općina Novigrad Podravski, Općina Podravske Sesvete, 
Općina Petrijanec i Općina Sokolovac su platile cijeli iznos, 
bez umanjenja).

Općina Koprivnički Ivanec redovno brine o naplati svo-
jih prihoda, pa smo tako stupanjem na snagu novog Zako-
na o gospodarenju otpadom potpisali nove ugovore sa svim 
općinama i gradovima (osim Općine Veliko Trgovišće, ali 
oni redovno plaćaju naknadu sukladno Odluci Općinskog 
vijeća i sukladno Zakonu o gospodarenju otpadom).

Prihodi od navedene naknade su se i povećali, a razlog 
tome je povećanje cijene odlaganja otpada (uz smanjenje 
količine otpada) od strane tvrtke „Piškornica - sanacijsko 
odlagalište d.o.o.“. U odnosi na prošlu 2022. godinu prihodi 
su se povećali za cca 10.000,00 eura mjesečno te oni danas 
ukupno mjesečno iznose cca 29 tisuća eura.

4.1. Javna nabava za projektiranje i izvođenje 
radova na izgradnji RCGO Piškornica

Kao što znamo, 2021. godine je poništen postupak jav-
ne nabave za izvođača radova, a prema naputku bivšeg mi-
nistra g. Čorića, u cilju da se u postupku nove javne naba-
ve postigne povoljnija cijena. Na temelju toga je raspisana 
nova javna nabava, a krajem ove godine ista je i završena. U 
predmetnom su postupku pristigle dvije ponude:

1. Zajednica ponuditelja „Kostak d.d.“ iz Slovenije i „Ko-
stak graditeljstvo tehnologija i sirovine d.o.o.“ iz Hrvatske, 
sa ponudom od 88.910.270,74 eura bez PDV-a,

2. Helector s.a. Athens, sa ponudom od 108.909.556,96 
eura bez PDV-a.

Nakon provedenog postupka i pregleda i ocjena ponuda 
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u postupku javne nabave usluge projektiranja i izvođenja 
radova, na sjednici Skupštine poduzeća „RCGO Piškornica“ 
izabrana je najpovoljnija ponuda, a to je ponuda Zajednice 
ponuditelja „Kostak d.d.“ iz Slovenije i „Kostak graditelj-
stvo tehnologija i sirovine d.o.o.“ iz Hrvatske. 

Paralelno s tim održali smo sastanak s ministrom gos-
podarstva i održivog razvoja gospodinom Filipovićem, na 
kojem smo dobili jamstvo da će država namaknuti razliku 
novaca za izgradnju RCGO Piškornica, a koji smo dobili i 
pismenim jamstvom. Doduše, ne piše iz kojih izvora (vla-
stita sredstva, fond, kreditna sredstva), a što je pomalo ne-
ozbiljno i smiješno.

Poduzeće „Helector s.a. Athens“ se žalilo na postupak 
odabira koji je odbijen te se čeka potpis ugovora.

4.2. Javno savjetovanje i prijedlog Plana 
gospodarenja otpadom 2023. - 2028. godine

U Planu za gospodarenje otpadom za navedeni period 
predloženo je da se u obuhvat RCGO Piškornica naknad-
no doda i Bjelovarsko – bilogorska županija. Kada smo 
saznali da Vlada RH ima takav plan, odmah sam reagirali, 
te sam osobno poslao dopis ministru Filipoviću, tajniku u 
ministarstvu g. Mili Horvati, svim osnivačima (županima) 
s područja četiri županije, direktoru RCGO Piškornica, g. 
Ružmanu, direktoru „Piškornica – sanacijsko odlagalište 
d.o.o.“, g. Blažoku te na znanje Općinskom vijeću Općine 
Koprivnički Ivanec, da se apsolutno protivim/o navede-
nom planu Vlade RH. 

Na sastanku s ministrom Filipovićem odlučeno 
je da se kreće u izgradnju RCGO Piškornice i to bez 
Bjelovarsko – bilogorske županije

Sredinom svibnja ove godine sam, zajedno s osnivačima 
RCGO Piškornice, direktorom g. Ružmanom i voditeljem 
projekta RCGO Piškornica, g. Martinagom, sudjelovao sam 
na sastanku s ministrom Filipovićem i državnim tajnikom, 
g. Mile Horvatom. Na navedenom sastanku smo, na teme-
lju argumentiranih činjenica, uspjeli doći do zaključka da 
se navedeni projekt nastavlja bez Bjelovarsko - bilogorske 
županije. Neki od argumenata koji su bili na navedenom 
sastanku je da se projekt ne može mijenjati s obzirom da 
je projektiran i predviđen za 4 županije, da su kapaciteti 
trenutnog odlagališta pri kraju te da bi novi postupak pro-
jektiranja doveo do toga da uskoro ne bismo gdje imali sa 
otpadom (s obzirom na planirane kapacitete zaprimanja 
otpada koji su raspoloživi samo do rujna 2026. godine), da 
je provedena javna nabava, a također možda i najvažnije da 
je potpisan i ugovor o sufinanciranju s fondom za 4 župani-
je što bi značilo da se radi o subvencijskoj prijevari ukoliko 
bismo nadodali bilo koju dodatnu županiju ili izmjenu sa-
mog projekta ili tehnologije. Valja napomenuti da su neke 
zelene udruge i pojedinci podizali kaznene prijave upravo 
na navedenu temu. Kaznene prijave su odbačene jer se stal-
no radi na obuhvatu 4 županije, ali valja napomenuti da 
su podignute protiv krivih pojedinaca odnosno promašili 
su osobe protiv kojih su možda prijave trebale biti „podi-
gnute“. Najveći problem za Općinu bi bio da se nastavlja 
sadašnji način zbrinjavanja otpada (primitivan i zaostao), 

a Općina Koprivnički Ivanec nije baš mjesto „ako tko nema 
gdje sa otpadom da ga baš pošalje k nama“. Nadam se da je 
u ovoj cijeloj (političkoj) zavrzlami koja traje već više od 15 
godina, prevladao zdrav razum, a ne nečiji partikularni po-
litički interesi. Drago mi je da su se priključenju Bjelovar-
sko – bilogorske županije također protivili i ostali osnivači i 
tvrtke „RCGO Piškornica“ i tvrtke „Piškornica – sanacijsko 
odlagalište d.o.o.“, mada je njihov interes zaštita navede-
nog projekta s obzirom da bi u protivnom bili u velikom 
problemu gdje s otpadom. 

Uskoro se očekuje potpis ugovora s odabranim izvo-
đačem radova koji mora dostaviti bankarsku garanciju, a 
vrijednost investicije od projektiranja, gradnje, stručnog 
nadzora, kupnje opreme, koja će se provoditi na području 
općine je oko milijardu bivših kuna, a isti će imati direktan 
učinak na gospodarstvo Općine u vidu komunalne naknade 
procijenjene na milijun eura, a očekuje se i zaposlenje od 
oko 70 do 80 ljudi raznih struka i obrazovanja. 

S obzirom da mještanima Općine, a i šire, nije drago 
zbog činjenice da se takav RCGO radi blizu naselja, ali i bli-
zu vodocrpilišta Ivanščak gdje se nalaze ogromne količine 
pitke vode za cijelu Podravinu i šire, nadam se da navedeni 
projekt bude onakav kakvim se prezentira, a to je da neće 
imati utjecaj na ljude i okoliš kakav ima trenutni način zbri-
njavanja.

4.3. Izdavanje bankarskog jamstva
Kako bi se izbjegli troškovi bankarske garancije, Op-

ćinsko vijeće Općine Koprivnički Ivanec je donijelo Odlu-
ku kojim Općina preuzima obvezu osiguranja financiranja 
zatvaranja odlagališta otpada Piškornica i to prema visini 
udjela u poduzeću „RCGO Piškornica d.o.o.“ i to:

1. Krapinsko – zagorska županija: 867.903,64 eura,
2. Varaždinska županija: 867.903,64 eura,
3. Međimurska županija: 867.903,64 eura,
4. Koprivničko – križevačka županija: 867.903,64 eura,
5. Općina Koprivnički Ivanec: 385.734,96 eura,
a što ukupno iznosi 3.857.349,52 eura.
Napominjem da se ovdje radi o jamstvu, a ne izvorima 

financiranja troškova zatvaranja, jer će društvo „Piškorni-
ca sanacijsko odlagalište d.o.o.“, sukladno Planu poslova-
nja za period 2023. - 2026. godine, odnosno po zatvaranju 
odlagališta, osigurati potrebna novčana sredstva na računu 
(3,4 milijuna eura), i to bez novčanih sredstava od proda-
je imovine. Isto tako, s velikom sigurnošću društvo može 
računati na sufinanciranje troškova zatvaranja od strane 
FZOEU, a koji je sudjelovao u sufinanciranju do sada svih 
zatvorenih odlagališta u RH.

OD ONIH STVARI KOJE SE „NE VIDE FIZIČKI“, 
A KOJE SU ITEKAKO BITNE, SPOMENUO BIH 
SLJEDEĆE:

Zakup i prodaja zemljišta za poljoprivrednu 
proizvodnju

Još prošle godine bio je raspisani javni natječaj za zakup 
neizgrađenog građevinskog zemljišta u vlasništvu i suvla-
sništvu Republike Hrvatske koje je po uporabnom svojstvu 
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poljoprivredno zemljište na području općine Koprivnički 
Ivanec. Javni je natječaj proveden, povjerenstvo je pregle-
dalo sve pristigle prijave i sastavilo rang liste, donesena je 
Odluka o odabiru, kompletna dokumentacija poslana je u 
nadležno ministarstvo na njihovu daljnju provjeru i kon-
trolu te smo napokon pred cca mjesec dana zaprimili ze-
leno svjetlo za potpisivanje ugovora o zakupu. Nakon što 
smo potpisali Ugovore, uslijedila su uvođenja u posjed koja 
su se definirala zapisnički od strane Povjerenstva za uvođe-
nje u posjed.

Nakon što smo odradili sve navedeno, krenuli smo u re-
alizaciju:

- javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta 
koji je u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec, 

- javnog natječaja za prodaju poljoprivrednog zemljišta 
koji je u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec, 

- javnog natječaja za zakup neizgrađenog građevinskog 
zemljišta koje je po uporabnom svojstvu poljoprivredno ze-
mljište koje je u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec, 

- javnog natječaja za prodaju neizgrađenog građevin-
skog zemljišta koje je po uporabnom svojstvu poljoprivred-
no zemljište koje je u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec, 

- javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta 
koji je u vlasništvu Republike Hrvatske,

- javnog natječaja za prodaju poljoprivrednog zemljišta 
koji je u vlasništvu Republike Hrvatske, a objava svih nave-
denih natječaja se očekuje u skorije vrijeme. 

Objavom i provedbom navedenih natječaja napravili bi-
smo veliki korak u rješavanju problematike poljoprivred-
nog zemljišta na području naše općine, a koja nije bila rje-
šavana dugi niz godina.

Provedba općinskih natječaja
Nadalje, radimo puno i na demografskim mjerama i 

osnaživanju poduzetništva i obrtništva. Tako smo trenut-
no u postupku provedbe natječaja za davanje poticaja mla-
dima do 45 godina starosti za kupnju, izgradnju ili uređenje 
stambenih objekata ili izradu projektno – tehničke doku-
mentacije za izgradnju stambenih objekata. Na navedeni 
smo natječaj zaprimili prijave od ukupno 13 mladih obitelji 
s područja naše općine .

Još jedan natječaj koji je u postupku je natječaj za su-
financiranje rušenja dotrajalih i zapuštenih stambenih i 
popratnih gospodarskih objekata na području naše općine. 
Cilj ovog natječaja je ljepši izgled Općine Koprivnički Iva-
nec, a na navedenom smo natječaju zaprimili 4 prijave za 
rušenje dotrajalih i zapuštenih stambenih objekta.

Osim navedenih, spomenuti ću još i natječaj za potica-
nje poduzetnika i obrtnika sa sjedištem na području naše 
općine, a koji je također u postupku provedbe. Putem isto-
ga smo zaprimili prijave od ukupno 8 poduzetnika i obrtni-
ka s područja naše općine. 

Prijevoz učenika, studentski krediti, naknade za 
novorođenčad, socijalno vijeće

I ove smo godine, kao i svake do sada, financirali tro-
šak prijevoza učenika u suradnji sa tvrtkom „Čazmatrans 
d.o.o.“ iz Čazme. Općina redovito financira studente sa stu-

dentskim kreditima te svu novorođenu djecu na području 
općine po principu 265,45 eura za prvo dijete, 464,53 eura 
za drugo dijete te 663,61 eura za treće i svako iduće dije-
te. Socijalno vijeće Oopćine redovito odobrava jednokratne 
novčane pomoći našim mještanima slabijeg imovinskog 
stanja. Ovdje je bitno napomenuti da smo promijenili Od-
luku o socijalnoj skrbi na području općine Koprivnički Iva-
nec u kojoj smo podigli iznose novčanih naknada za socijal-
no ugrožene mještane te smo uveli mogućnost višekratnih 
isplata.

Novčane nagrade odličnim učenicima 
Učenici od prvog pa završno s osmim razredom osnov-

ne škole, a koji su završili razrede s prosjekom ocjena 4,5 ili 
više, primiti će novčanu nagradu u iznosu od 70,00 eura po 
učeniku. Dodjela ove nagrade predstavlja dodatan poticaj 
našim najmlađima da se i dalje trude i da ostvaruju sve bo-
lje rezultate u školi.

Podjela uskrsnica
Ove smo godine po prvi puta odlučili svim našim mje-

štanima koji nemaju nikakva primanja i onima čija prima-
nja ne prelaze iznos od 200,00 eura mjesečno podijeliti 
uskrsnice povodom blagdana Uskrsa. Mještanima bez pri-
manja i mještanima čija ukupna mjesečna primanja ne pre-
laze svotu od 200,00 eura isplatili smo uskrsnicu u iznosu 
od 30,00 eura, a mještanima s ukupnim mjesečnim prima-
njima od 200,00 eura do 370,00 eura isplatili smo uskrsni-
cu u iznosu od 20,00 eura. Tako je ove godine ukupno 356 
mještana primilo uskrsnice u ukupnom iznosu od 8.600,00 
eura.

Sufinanciranje rada udruga, crkve, osnovne škole 
i dječjeg vrtića

Općina redovito isplaćuje financijska sredstva udruga-
ma i društvima koje su dostavile svoje planove rada, i to 
putem natječaja. Osim udruga koje su se dužne prijaviti na 
natječaj, imamo društva koje se zakonski ne trebaju prija-
viti na natječaj i imaju osigurano zakonsko financiranje, a 
radi se o Vatrogasnoj zajednici Općine Koprivnički Ivanec 
kojima je dodatno ove godine (pored redovnih sredstava) 
u proračunu Općine predviđeno 13.272,28 eura za kupnju 
vatrogasnog vozila za potrebe DVD Kunovec, društvu Cr-
venog križa te HGSS-u. Osim navedenih, Općina redovno 
sufinancira i rad Crkve sv. Ivana Krstitelja, rad Osnovne 
škole Koprivnički Ivanec te rad Dječjeg vrtića „Vrapčić“ Đe-
lekovec, podružnica „Ivančica“ Koprivnički Ivanec.

Posjeta Sjevernoj Makedoniji i Grčkoj od strane 
DIF-a Koprivnički Ivanec

Krajem travnja ove godine sam, zajedno sa DIF-om, po-
sjetio Grčku, pa onda i Sjevernu Makedoniju, gdje je DIF 
Koprivnički Ivanec promovirao kulturu, običaje i plesove, 
te ponajviše naš Ivanečki vez na njihovoj poznatoj mani-
festaciji Gjuro Mara. Bilo je to jedno vrlo lijepo i nezabo-
ravno putovanje te ponovni susret s našim prijateljima iz 
drage nam Sjeverne Makedonije, a koje uskoro očekujemo 
da dođu kod nas.

�������	��
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ZAKLJUČAK
Evo već je stigao 30 rođendan naše najljepše Općine, a 

proletjela je i druga godina mojega mandata. I dalje dužnost 
načelnika obnašam volonterski te smo bez obzira na moje 
privatne i poslovne obaveze, započeli i nastavili mnoge in-
vesticijske projekte, a planiramo i nove. Odgovorno i savje-
sno brinemo se prije svega o naplati svojih potraživanja, 
a onda pametno, odgovorno i ciljano o trošenju općinskih 
sredstava. Fokusirali smo se na sve raspoložive natječaje, 
od europskih, pa sve do natječaja ministarstava i županije. 
Gotovo na svim raspoloživim natječajima smo prošli i odo-
breno nam je financiranje, a što nam daje dodatan zamah. 
Ostvarili smo preko 1,8 milijuna eura proračuna (realan 
oko 1 milijun eura) u 2022. godini, što je rekordan prora-
čun, a u 2023. godini će biti još i veći. Pripremamo doku-
mentacije za buduće investicije, ulažemo u infrastrukturu, 
pomažemo našim udrugama, socijalno osjetljivim sumje-
štanima, brinemo o mladima i starima, poduzetnicima. 
Sve ove investicije ne bi bile moguće bez stručne i admini-
strativne pomoći djelatnika Jedinstvenog upravnog odjela, 
a koji daju i više od sebe da zajedno ostvarimo sve ciljeve 
koje smo si zacrtali, a to pokazuju i prekovremenim radom 
te brzim, efikasnim i stručnim izvršenjima svojih radnih 
zadataka. Ovim putem im hvala na podršci u svim mojim 
idejama koje znam da su ponekad preambiciozne, ali i mo-
raju takve biti. Uz njih i ovlaštenog odvjetnika Općine do-
nosio sam odluke u okviru svojih zakonskih ovlasti, a njima 
svima još jednom zahvaljujem na njihovoj marljivosti, od-
govornosti i požrtvovnosti.

Kruna ovih dviju godina je skora izgradnja novog dječjeg 
vrtića, no imamo i tri nove pješačko - biciklističke staze, iz-
gradili / obnovili smo skoro tri sportska objekta i napravili 
malonogometno igralište s reflektorima, uskoro krećemo s 

dogradnjom sportskog objekta u Pustakovcu, županija ima 
ozbiljne namjere izgraditi novu školu sa sportskom dvora-
nom u Koprivničkom Ivancu (čekamo natječaje europskih 
fondova koji bi uskoro trebali biti objavljeni), u suradnji sa 
ŽUC-om obnovili smo županijski dio ceste u Koprivničkoj 
ulici u Koprivničkom Ivancu te uskoro (krajem kolovoza 
2023. godine) očekujemo i obnovu županijskog dijela ce-
ste u ulicama Matije Gupca i Braće Radića u Koprivničkom 
Ivancu, postavili smo sjenice na dječja igrališta u Kopriv-
ničkom Ivancu i Botinovcu, pokrenuli izradu nove projek-
tno – tehničke dokumentacije za obnovu stare zgrade ku-
rije u Koprivničkom Ivancu i društvenog doma u Kunovcu, 
itd... Na našu se inicijativu osnovala nova udruga, Škola 
nogometa Općine Koprivnički Ivanec, a koja je vrlo bitna 
zbog naše djece, zdravog života, ali i njihove socijalizacije 
u društvu. Pomažemo naše udruge, pomažemo našim mje-
štanima s raznim pomoćima, natječajima za mlade, rodi-
teljskim naknadama, subvencijama boravka djece u vrtići-
ma i obrtima za čuvanje, isplatili smo božićnice i po prvi 
puta uskrsnice, nagrade učenicima, onim najugroženijima 
s najmanjim prihodima povisili smo socijalne naknade. Sve 
ovo je u cilju ostanka ljudi, rađanja nove djece, ali i dolaska 
novih ljudi, za najmlađe, za djecu… 

….ali moramo se i zapitati! Ima nas sve manje, sve nas 
više odlazi „trbuhom za kruhom“. Ove sve investicije i pot-
pore su u cilju ostanka ili dolaska novih sumještana, ali bez 
ljudi, bez udruga, bez utakmica nedjeljom, jutarnje mise, 
bez druženja, bez međusobnog poštovanja i pomaganja 
jedni drugima - nema ni sela. Nije sve „bijeli svijet“, nisu 
naši stari dali bezveze imena našim nogometnim klubovi-
ma. Bez sloge, bratstva, jedinstva, rudarskog posla i stvara-
nja, a najviše ljubavi prema svom selu - nema ni ovog sela. 
To je ono što smatram da se polako počelo vraćati, vidio 

sam dosta primjera kako jedna udruga pomaže 
drugoj, kako se je spremno pomoći kad nešto tre-
ba dovršiti, kad dođe do nesuglasica - sve se da 
normalnim razgovorom dogovoriti. Zato mislim 
da nije sve u kilometrima asfalta, betona, cijevi-
ma, fasadama i stolarijama, odnosno materijal-
nim stvarima. Bitni smo mi, bitni su ljudi, a to je 
najveća pobjeda. 

I zato na samom kraju, prije svega nam želim 
zdravlja i da ovi dani, mjeseci i godine sporije 
idu, da uživamo u životu, da možemo sve ovo što 
smo započeli zajedno nastaviti, jer vjerujte - tek 
smo počeli.

Zato želim sretan imendan svim Ivanama, 
Ivankama i Ivanima i izvedenicama od imena 
Ivan te svim mještanima Općine Koprivnički 
Ivanec sretan jubilarni 30. rođendan Općine te 
blagdan sv. Ivana Krstitelja. Vjerujem da će ih 
biti još minimalno 300! Opustite se i zabavite 
se povodom proslave Dana naše općine, jedine 
koju imamo i u kojoj živimo i stvaramo gene-
racijama! 

Živjela Općina Koprivnički Ivanec! 
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Svim mještankama 
i mještanima 

Općine Koprivnički Ivanec 
čestitamo 30. rođendan Općine 

i blagdan Župe sv. Ivana Krstitelja!

Općinski načelnik 
i Općinsko vijeće 

Općine Koprivnički Ivanec
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Vijesti iz OŠ Koprivnički Ivanec

ŠKOLSKI PREVENTIVNI PROGRAM MEDIKOMP 2.0 
– RAZVOJ MEDIJSKE PISMENOSTI
Školski preventivni program (ŠPP) sastavni je dio odgojno-obrazovnog procesa i u našoj se 

školi provodi redovito svake godine. Cilj provođenja preventivnih programa je razvoja socijal-
no-emocionalnih i životnih vještina koje će omogućiti učenicima uspješno nošenje s izazovima 
rasta, razvoja i odrastanja te ih pripremiti za buduće situacije u kojima će donositi zdrave i 
pozitivne odluke. 

U školskoj godini 2022./2023. Ministarstvo znanosti i obrazovanja odobrilo je naš projekt 
pod nazivom „MediKomp 2.0. - razvoj medijske pismenosti“ te nam ga je financiralo u iznosu 
od 11.000,00 kn (1.466,66 EUR). Nakon što je prošle godine stručna služba naše škole program 
provela među učenicama viših razreda, u ovoj školskoj godine program je proveden u svim ra-
zrednim odjelima naše škole i to ponajviše zahvaljujući suradnji s bibliobusnom službom Knjiž-
nice Fran Galović u Koprivnici. Cilj preventivnog programa MediKomp 2.0. bio je da učenici 
osvijeste osobni odnos prema medijima i medijskom sadržaju, te da razviju sposobnosti kritič-
ke recepcije i kreiranja vla-
stitog medijskog sadržaja. 

Sam program proveden je kroz radionice na kojima su 
obrađene teme Uvod u medijsku pismenost, Sigurnost 
na Internetu i elektroničko nasilje, Mediji i mentalno 
zdravlje i Zaštita osobnih podataka. Učenicima nižih 
razreda radionice su održali Valentina Mikec, knjižni-
čarka iz bibliobusa i Josip Ferlindeš, školski knjižni-
čar, dok su voditelji radionica kod učenika viši razreda 
bili pedagoginja Ivana Koren i učiteljica iz informatike 
Mateja Peter. 

Josip Ferlindeš, školski knjižničar

I MI SMO POSTALI DIO ERASMUS+ IZABRANIH
Krajem siječnja, našu je školu na osobit način razveselila vijest iz Agencije za mobilnost i programe Europske unije. 
Naime, odobren nam je naš PRVI Erasmus+ projekt, CRAFT (CReate A Fairy Tale).
Projekt naziva CRAFT (CReate A FairyTale), Osnovna škola Koprivnički Ivanec provodit će u partnerstvu s dvjema 

osnovnim školama iz susjednih nam zemalja i to OŠ Ivan Milutinović iz Subotice u Srbiji (Vojvodina) i OOU “Kuzman 
Josifoski-Pitu” iz Kičeva u Sjevernoj Makedoniji.

Agencija za mobilnost i programe Europske unije podržat će ga financijski, iznosom od 18.146,00 EUR, a odobren 
je u okviru Poziva na podnošenje prijedloga za 2022. g. za program Erasmus+ - Ključna aktivnost 1 za područje odgoja 
i općeg obrazovanja.

Učenici i nastavnici naše škole će se međusobno upoznati i povezati s drugim učenicima i nastavnicima te podići 
razinu svijesti o svom europskom identitetu. Na razne načine predstavljat ćemo međusobno zavičajnu baštinu i tako 
pomoći da se ista ne zaboravi usprkos utjecajima modernih vremena.  

Razvijat ćemo ključne kompetencije potrebne za život, definirane prema Vijeću Europe (komunikacija na materi-
njem jeziku, komunikacija na stranom jeziku, digitalna kompetencija, učiti kako učiti, socijalna i građanska kompeten-
cija, inicijativnost i poduzetnost, kulturna svijest i izražavanje).

Mobilnosti učenika i nastavnika će biti fizičke i virtualne. Projekt će trajati petnaest mjeseci, realizacija projekta je 
počela 03.05.2023. godine.

Osnovna škola Koprivnički Ivanec je u razdoblju od 2020.-2022. bila jedina osnovnoškolska ustanova s područja 
Koprivničko-križevačke županije, nositeljica titule eTwinning škola. Iskusni smo u provedbi projekata, i važno je spo-
menuti kako se školski koordinacijski tim za provedbu projekata kontinuirano usavršava te je i ovaj projekt rezultat 
samostalnoga rada (osmislili su ga i napisali učitelji Jasmin Kadrić, Branka Stančin-Levanček i Renata Glavica), pomoću 
vještina stečenih na edukacijama za pisanje Erasmus projekata, te osmišljavanja i provedbe mnogih eTwinning nacio-
nalnih i međunarodnih projekata verificiranih nacionalnim i europskim oznakama kvalitete.  

CRAFT (CReate A FairyTale) je projekt od iznimne važnosti za sve učenike i djelatnike budući da je prvi Erasmus+ 
projekt koji će provoditi te mu se osobito veselimo jer ćemo njime ispisati povijesno važnu crticu u spomenici svoje 
Škole.

Renata Glavica, dipl.uč.



15#��������	
�������
��������������

�����
�

MOJA ŽUPANIJA BEZ
KORUPCIJE
Kreativni natječaj „Moja župani-

ja bez korupcije“ provodi se i sedmu 
godinu za redom. Cilj je natječaja po-
dizati svijest građana o ulozi osobne 
odgovornosti stvaranja društva bez 
korupcije.

Na natječaju, koji je bio otvoren za 
učenike osnovnih i srednjih škola na 
području županije, ukupno su pristi-
gla 83 rada u kojem je sudjelovalo 28 
mentora i 121 učenik.

Naša je škola osvojila drugo mje-
sto u kategoriji video uratka učenika 
od petih do osmih razreda. Svečana 
dodjela održana je 8. prosinca u ko-
privničkom Domu mladih gdje su na-
građeni učenici primili svoje nagrade 
i priznanja.

U video uratku sudjelovali su učenici: Erik Bos, Vjekoslava Ferenčak, Vanesa Lesjak, Karlo Obrovac, Lorena Vrabelj te 
mentorica Mateja Peter.

Naslov njihova video uratka je Nesretan, sretniji, najsretniji, a poručuje da se prijateljstvo ne može kupiti novce. Video 
uradak možete pogledati na poveznici: https://youtu.be/ZMSK6r35t70

Čestitamo!

SOBA ZA BIJEG U NOĆI KNJIGE
Ovogodišnja tema Noći knjige – UMJETNA INTELIGENCIJA, u Osnovnoj je 

školi Koprivnički Ivanec, realizirana kroz, među mladima i djecom vrlo popularan 
oblik učenja, tz. Sobu bijega ili Escape room.

Petnaestak učenika predmetne nastave, okupilo se u Matičnoj školi u Kunovcu, 
u ponedjeljak. 24.4. u 19 sati te su podijeljeni u grupe, uz pomoć sredstava umjet-
ne inteligencije, timski rješavali zadane im zagonetke i mozgalice, ne bi li u konač-
nici došli do konačnog rješenja UMJETNA INTELIGENCIJA, u školskoj knjižnici. 

Igra je bila vrlo dinamična, učenici su koristili mobitele, micro bitove i računala 
te rješavali zadatke iz informatike, matematike, hrvatskog, engleskog i njemačkog 
jezika, koje su im pripremili učitelji i učiteljice: Jasmin Kadrić, Mateja Peter, Bran-
ka Stančin- Levanček, Ema Solina, Renata Glavica, Saša Grnović.

Po završetku igre, prigodno kratko predavanje održao je školski knjižničar 
kako bi učenicima približio spomenutu temu. Prije odlaska kućama učenici su se 
zasladili kolačićima i čajem, a za svoj su angažman, primili i diplome. Zaključili su 
da im je večer bila poučna, zabavna i da bi istu metodu voljeli ponoviti još koji put.
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TERENSKA NASTAVA - VODE U ZAVIČAJU
Učenici 3.r. PŠ i MŠ, u pratnji razrednih učiteljica, sudjelovali su na terenskoj nastavi Vode u zavičaju.
Šetnjom kroz podravsko selo Torčec učenici su započeli terensku nastavu, upoznali mnoge zanimljivosti ovoga mje-

sta, uz potok Gliboki i ribnjak Grabe učili o vodama tekućicama i stajaćicama te živom svijetu u njima i uz njih.
Sljedeće odredište bio je Veliki Pažut kod Legrada, mjesto gdje se susreću dvije naše velike rijeke Mura i Drava. Ov-

dje su učenici spoznali obilježja rijeke kao vode tekućice, izvodili pokus mjerenja temperature vode te upoznali biljne i 
životinjske vrste ovog zaštićenog područja. Posebno im je bila zanimljiva legenda o dravskom vodenjaku.

Put ih je na kraju odveo do “podravskog mora”, jezera Šoderice. Na-
kon učenja o nastanku jezera i upoznavanja s živim svijetom ove vode 
stajaćice, učenici su se opustili uz štafetne igre i nezaobilazno natjecanje 
u bacanju kamena u dalj.

Učiteljice Karmela Pajan i Melany Ferčec

PRIRODICA, NAŠA LJEKARICA…3, 2, 1… KREĆEMO 
Prirodica naša ljekarica naziv je projekta koji će do kraja tekuće školske godine u OŠ Koprivnički Ivanec provoditi uče-

nici i razrednice 3. i 6.a razreda.
Projekt je odobren na Javnom pozivu za provedbu projekata u sklopu izvannastavnih aktivnosti osnovnih i srednjih 

škola te učeničkih domova u školskoj godini 2022./2023. Financira ga Ministarstvo znanosti i obrazovanja, a partneri u 
projektu su Općina Koprivnički Ivanec i Udruga žena Srca Kunovca. Projektne će aktivnosti biti usmjerene na poučavanje 
o zdravom načinu života, očuvanju prirode, bioraznolikosti i održivom razvoju.

Na predstavljanju projekta, održanom u Matičnoj školi u Kunovcu, učenici 3. i 6.a razreda upoznali su prisutne pred-
stavnike partnera, Općine Koprivnički Ivanec i Udruge žena Srca Kunovca te svoje kolege, učitelje, roditelje i stručne 
službe Škole kako će uzgajati ljekovito i začinsko bilje u uzdignutim gredicama, na ekološki način bez primjene kemijskih 
sredstava, a pored spomenutih gredica uredit će i postaviti Hotel za kukce. Učenici su istaknuli da trebaju edukaciju o 
primjenjivom znanju i mogućnostima bavljenja uzgoja ljekovitog i začinskog bilja u svrhu veće razine ekološke osviješte-
nosti, održivog razvoja te educiranosti o životu i funkcioniranju korisnih kukaca za koje će se uz vrt instalirati Hotel za 
kukce.

Projektne će aktivnosti biti kreativne, edukativne, informativne, s ciljem poučavanja o zdravom načinu života, očuva-
nju prirode, bioraznolikosti i održivom razvoju, informirala je voditeljica projekta, učiteljica Melany Ferčec.

Održano je i proglašenje pobjedničkog prijedloga loga spomenutog projekta. Naime, kao jednu od predviđenih projek-
tnih aktivnosti Škola je raspisala interni natječaj za svoje učenike koji su se mogli prijaviti likovnim i kreativnim prijed-
lozima rješenja za logo projekta. Na natječaj je pristiglo 45 radova, a povjerenstvo u sastavu Josip Kovačić, učitelj likovne 
kulture, Selma Varović, učiteljica razredne nastave i Melany Ferčec, voditeljica projekta, kao pobjednički su prijedlog 
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izabrali rad učenice Vanese Lesjak iz 6.b razreda.
Na kraju predstavljanja projekta učenici su još dodali i 

kako na kraju projekta očekuju da će steći višu razinu zna-
nja kod 16 učenika u svrhu bavljenja do sad nepostojećim 
aktivnostima u svojoj školi; povrtlarstvom u uzdignutim 
gredicama, te očuvanjem prirodne bioraznolikosti kroz pra-
ćenje Hotela za kukce.

Voditeljica projekta Melany Ferčec zaključila je i kako će 
se projektnim aktivnostima povećati aktivna uloga članova 
lokalne zajednice u suradnji sa školom te umrežavanje uče-
nika i predstavnika partnerskih organizacija, ali i povećanje 
razine suradnje učeničkih obitelji sa Školom te osposoblja-
vanje učenika 3. i 6.a razreda (njih 16) za aktivno sudjelo-
vanje u životu lokalne zajednice, educiranje o volonterskim 
aktivnostima i mogućnostima osobnog doprinosa za razvoj 
kvalitete i povećanje raznolikosti sadržaja koje nudi škola 
koju pohađaju.

Učenici su se educirali o ljekovitim biljkama koje bi mo-
gli posaditi u svom vrtu.

U pomoć su pozvali učiteljicu prirode i biologije Marinu 
Salajec koja se rado odazvala. Kroz zanimljivu prezentaciju 
ih je upoznala s ljekovitim biljkama našeg zavičaja, njiho-
vom izgledu, rasprostranjenosti, ljekovitim svojstvima te 
ostalim mogućnostima uporabe biljaka u svakodnevnom 
životu. Također ih je poučila o uvjetima u kojima biljke naj-
bolje uspijevaju. Osim ljekovitog bilja, učenike je upozna-
la s mogućim gostima budućeg hotela za kukce, korisnim 
oprašivačima i ostalim sitnim životinjicama koje bi mogle 
svratiti u hotel.

Obogaćeni novim znanjima i korisnim savjetima učenici 
su spremni za daljnje aktivnosti. Uskoro će sudjelovati u no-
voj aktivnosti izrade brošure, kojom će predstaviti odabrane 
ljekovite biljke te neke od budućih gostiju u hotelu za kukce.

Ovih je dana napravljena uzdignuta gredica, posađene 
su biljke, a kako izgleda mali školski eko- ljekarnički kutak, 
pokazuju fotografije.

Melany Ferčec, učiteljica RN
Renata Glavica, učiteljica HJ
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Događanja u Dječjem vrtiću Ivančica
SKUPINA LEPTIRIĆI - AKTIVNOSTI
Na početku godine DVD Kunovec te gospodin Ivica Blažic 

organizirali su zanimljiv susret djece s gospodinom Vaku-
lom pod nazivom: Vremenaste priče. Bubamare i Leptiriće 
je tamo dočekao prognostičar Zoran Vakula, glavni meteo-
rolog Hrvatske radiotelevizije. Organizirano je druženje uz 
zanimljiv i djeci pristupačan prikaz tzv. Vremenastih priča, 
gdje su djeca imala priliku upoznati što se događa u atmos-
feri i kako se vrijeme izmijenjuje kroz atraktivne slikovnice. 

Tijekom veljače Leptirići su provodili aktivnosti vezane 
uz očuvanje zdravlja, higijenu sna i tjelesne aktivnosti. Uz 
razne poticaje (slikovnice, slikopriče, stolno-manipulativne 
igre, imitativne igre u centru liječnika) djeca su se podsjetila 
na navike koje služe očuvanju zdravlja, sprječavanju bolesti 
te na ispravan način održavanja osobne higijene (puhanje 
nosa, pranje zuba, pranje ruku i sl.) 

U travnju Leptirići su se bavili temom očuvanja okoliša, 
upoznavanja zelenih otoka, recikliranjem i otkrivanjem na-
čina kako pomoći našoj zajednici, planeti Zemlji te živjeti u 
čistoj prirodnoj okolini. 

Kod djece se nastojalo probuditi kritičko promišljanje o 
načinima očuvanja vode, zraka i okoliša općenito, a raznim 
aktivnostima (prigodne pjesme i priče, edukativni videoza-
pisi, razni načini likovnog izražavanja, neposredno iskustvo 
u šetnjama) potaknulo se djecu na svjesnost problema one-
čišćenja okoliša.

Uslijedio nam je svibanj te proslava Majčinog dana. 
Gospođa Jelena J., sa svojom zaposlenicom gospođom 
Doroteom C., održala je u vrtiću radionicu, za obje skupi-

ne, sa živim cvijećem gdje su djeca imala priliku raditi sa 
živim cvijećem, omirisati svaki pojedini cvijet, upoznati ga 
po izgledu i nazivu te u konačnici sastavljati ga u buketić. 
Posebna draž, uzbuđenje te zadovoljstvo bilo je vidljivo na 
licima djece kada su sastavljali buketiće kojima će iznenaditi 
i razveseliti svoje mame.

U suradnji sa gospođom Ž. Gabaj Leptirići su posjetili 
Srednju školu Koprivnica gdje su prošetali laboratorijem, 
upoznali se s priborom za rad jednog kemičara, a ono što je 
najviše oduševilo naše Leptiriće bili su pokusi koje su samo-
stalno izvodili. Tako se tu našla „magična boca“, „čarobno 
mlijeko“, epruvete koje su mijenjale boje, lava lampa. Profe-
sorica Ž. Gabaj demonstrirala je djeci pokus „crna mamba“ i 
„vodoskok“, a djeca su imala priliku i pogledati što se nalazi 
pod mikroskopom. Na kraju, sva djeca su dobila diplome za 
uspješno izvođenje eksperimenata. 

Nakon eksperimentiranja, Leptirići su posjetili Muzej 
prehrane gdje su mogli vidjeti nekadašnje alate i strojeve 
kojima se obrađivala zemlja, pravilo vino, med, kruh i sl.

Završni izlet odlučili smo provesti u Virovitici. Posjetili 
smo dvorac Pejačević, gdje su djeca upoznala veličinu, izgled 
dvorca, različite starinske predmete poput alata, izgleda 
suđa, kreveta, frizura i starinskih španga i sl. Boravili smo 
u simuliranoj šumi uz mirisna i slušna iskustva te različita 
iskustva svjetla/sjene i multimedije- simulacije gradnje gra-
da, potresa, vremenskih neprilika u gradu Virovitici i slično. 

Nakon dvorca, Leptirići su otišli u posjet izložbi „Virovi-
tica voli vlakove“ gdje su imali prilike upoznati se s različi-
tim vrstama vlakova, kako izgleda posao strojovođe, kako 
radi željeznički kolodvor i sl.  

Na maketarskoj radionici svako dijete samostalno je izra-
dilo svoju dioramu pruge, koju su naposlijetku nosili kući. 

Do kraja ove pedagoške godine pred nama su još pripre-
me za završnu svečanost, oproštaj s budućim polaznicima 
škole te nova iskustva koja pruža ljeto.
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SKUPINA „BUBAMARE“ –AKTIVNOSTI
Veljaču smo započeli s temom o polarnim životinjama i 

životu ljudi okruženi s puno snijega i leda. Pri tome najviše 
nas je dojmio pingvin, polarni medo i igra u igluu. 

Valentinovo smo obilježili izvlačeći tombolu te pokla-
njajući si bombone i srce koje smo sami ukrasili za svog pri-
jatelja/prijateljicu. 

Kao i svake godine, vrtić je u veljači pun šarenila i puno 
je smijeha. Kroz igru, djeca su proigravala životne situacije 
koje su im izazovne i koje ih na neki način plaše, čine nesi-
gurnima ili izazivaju kod njih emocije koje ne mogu razu-
mjeti. 

Maškare smo na razini vrtića obilježili 21. veljače, unu-
tar svake odgojne skupine i šetnjom oko sela. Vesele i šare-
ne maškare potakle su djecu na uočavanje raznih boja, zato 
kraj ovog mjeseca rezervirali smo za eksperimentiranje s 
bojama, njihovo prepoznavanje i imenovanje. Kroz didak-
tiku, istraživačko-spoznajne aktivnosti - eksperimente, 
brojalice djeca su usavršila svoja znanja o bojama koje nas 
okružuju.  

U ožujku smo kroz istraživačke i spoznajne aktivnosti 
dotaknuli se različitih oblika, boja, tekstura, zvukova, oku-
sa i mirisa. Djeca su prepoznavanjem, proučavanjem i ma-
nipuliranjem materijalima došli do raznih spoznaja.

S dolaskom proljeća i buđenjem prirode dječje aktivno-
sti postale su zanimljivije. U sobi DB oformili smo proljetni 
kutić koji smo redovito obogaćivali donošenjem raznih pro-
ljetnica. Proljetnice su poslužile kao poticaj za njihovo ime-
novanje, opisivanje te likovne aktivnosti u različitim tehni-
kama. Prvi dan proljeća 21.03. obilježili smo kroz praktične 
aktivnosti sijanja i sadnje cvijeća, pjevanjem pjesmica o vi-
sibabama, jaglacima te ostalim proljetnicama. 

U travnju proslavili smo blagdan Uskrsa uz istraživačke 
aktivnosti s jajima, bojanje jaja na razne načine te raznim 
pričama, scenskim igrama i pjesmicama. U ovom mjesecu 
posjetili smo Grad Koprivnicu te u sklopu projekta djeca su 
se upoznala s prijevoznim sredstvima vlakom i autobusom 
u neposrednom okruženju .Izlet smo završili druženjem u 
igraonici „Veseli napuhanci“.

Drago nam je što smo mogli ugostiti majku i profesoricu 
Željku Gabaj koja nam je na vrlo zanimljiv i poučan način 
zajedno sa svojim učenicama prezentirala važnost zdrave 
prehrane i piramidu zdrave prehrane. 

�������	
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Udruga žena „Crvene ruže“ iz Botinovca kontinuirano 
provodi svoje aktivnosti te brine o uređenju cvjetnih gredica, 
surađuje s drugim udrugama žena u našoj županiji, sudjeluje 
na manifestacijama izložbe kolača, a posebno nas veseli naša 
manifestacija Dani plesa protiv stresa koju ćemo ove godine 
održati 10. lipnja. Uz našu tradicionalnu manifestaciju pro-
slavit ćemo i 40. obljetnicu rada i djelovanja naše udruge. 

Ono što nas posebno veseli su naše mlade članice koje 

s voljom sudjeluju u našim aktivnostima pa se 
nadamo da će ih ta volja i želja za pomaganjem 
držati i dalje u budućim vremenima. 

Želimo zahvaliti svima na suradnji i pomoći u 
našem radu, prvenstveno našim članicama, Op-
ćini Koprivnički Ivanec, DVD-u Botinovec i NK 
Rudar Botinovec. 

Vrijedne članice Udruge žena “Ivanečko srce” Kopriv-
nički Ivanec djeluju složne i ujedinjene već 48 godina. Uvi-
jek spremne i s osmijehom na licu prisutne su na svakom 
društvenom događaju u našem lijepom Ivancu.

IVANEČKI ROTOR
Uskoro se približava održavanje manifestacije pod na-

zivom “Dani cvijeća“ na kojoj ćemo i ove godine ugostiti 
mnogobrojne udruge žena naše županije. Uvijek se radu-
jemo i odazivu uvaženih gostiju koji nam pružaju podršku 
i financijsku potporu, posebno načelnik i djelatnici naše 
Općine. “Dani cvijeća” dobili su naziv po prekrasno uređe-

nim okućnicama, balkoni-
ma i prozorima koji pružaju 
čarobnu cvijetnu sliku.

Na rotoru u parku člani-
ce su posadile šarolike dalije 
u lijepom krugu. Ispred Op-
ćine postavljene su posude 
s zimzelenim trajnicama, a 
ispred sjenice zasađeni su 
muškatlini. Uređivanjem 
rotora nastavlja se tradici-
ja uređivanja našeg lijepog 
Ivanca. Od pogleda na pre-

krasno cvijeće, našim se mještanima i drugim prolaznici-
ma otme poneki uzdah zadovoljstva od ljepote prirode, ali 
i vrijednih ruku članica Udruge.

STARINSKI KOLAČI  
Svake godine članice peku Ivanečke starinske kolače.

Uvijek možete uživati u prefinim štruklima, klipićima, di-
gancima, čvarkešima i još mnogim finim kolačima.

Na kraju želimo svim žiteljima Općine čestitati Dan 
Općine, a svim Ivanima, Ivanama, Ivankama neka je sre-
tan imendan!

Udruga žena „Ivanečko srce“

Udruga žena „Crvene ruže“ Botinovec
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Udruga žena „Srca Kunovca“ vrijedno provodi svoje ak-
tivnosti. Osim uređivanja cvjetnih gredica u parkovima, u 
proteklom smo razdoblju realizirale dvije značajne aktiv-
nosti. Održane su tri radionice na kojima smo izrađivale 
različite ukrase za Uskrs (pisanice, vjenčiće, zečiće i druge 
prigodne motive). Od velike pomoći bio nam je naš Dario 
Tkalčić koji je izradio velike pisanice te mu se ovim putem 
od srca zahvaljujemo. Uoči Uskrsa dio radova izložile smo 
pred našom crkvom i poklanjale ih našim sumještanima, a 
ostalim radovima ukrasile smo kunovečke parkove.

U mjesecu travnju sudjelovale smo na manifestaciji „Tra-
dicija naših starih i sajam domaćih proizvoda“ u Koprivni-
ci. Prezentirale smo različite vrste domaćih kolača, kruha, 
peciva i naš tradicionalni zbornjak. Hvala svim članicama 
Udruge na trudu i zalaganju u radu kao i svima koji nas po-
državaju.

Svim mještanima Općine Koprivnički Ivanec čestitamo 
Dan Općine i blagdan Župe sv. Ivana Krstitelja, a svima koji 
nose ime Ivan, Ivana i Ivanka želimo sretan imendan!

���������������	

U proteklom razdoblju održali smo više sastanaka 
odbora UHDVDR OKI, surađujemo i učestvujemo na ra-
znim manifestacijama braniteljskih Udruga širom naše 
domovine upoznavajući kolege suborce družeći se, kako 
u takmičarskom dijelu tako i razmjenjujući iskustva kako 
poboljšati rad Udruge na zadovoljstvo što većeg broja na-
ših članova. U suradnji s Područnim odjelom Ministarstva 
Hrvatskih branitelja odradili smo akciju sistematskih pre-
gleda za branitelje na koje se odazvalo 30-tak naših člano-
va Udruge. 

Održali smo izvještajnu skupštinu naše Udruge na ko-
joj smo podnijeli izvješće o radu i planove za iduće razdo-
blje koji su nakon rasprave i usvojeni.

Spremamo se na zasluženi izlet naših članova i njihovih 
obitelji u susjednu Mađarsku o čemu ćemo vas izvijestiti u 
slijedećem broju Krijesnice.

U sklopu obilježavanja Dana naše Općine, u suradnji s 
Općinom organiziramo besplatnu podjelu pečenih riba uz 
muziku i druženje svih mještanki i mještana naše Općine 
kao i gostiju do dugo u noć pod nazivom “Branitelji svojoj 
Općini”.

Čestitam svim braniteljima naše Općine, kao i svim 
mještankama i mještanima naše Općine Dan Općine, a 
svim Ivankama i Ivanima sretan imendan! 

Rade Prosenjak, predsjednik 

Udruga hrvatskih dragovoljaca i veterana 
Domovinskog rata Općine Koprivnički Ivanec

Udruga žena „Srca Kunovca“
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OČUVANJE IZVORNE NOŠNJE I IVANEČKOG VEZA 
– NAŠA NAJVEĆA ZADAĆA

Glavna aktivnost Društva izvornog folklora Koprivnički 
Ivanec u ovom polugodištu bila je  međunarodno gostovanje 
u Miravcima u Općini Gevgelija u Republici Sjevernoj Make-
doniji. Na poziv domaćina KUD-a Tanec Miravci sudjelovali 
smo na tamošnjoj tradicionalnoj manifestaciji Gjura Mara. 
Osim izuzetnog folklornog prijateljstva dvaju izvornih dru-
štava, Koprivnički Ivanec i Miravci pobratimljena su mjesta 
povezana poveljom o prijateljstvu i suradnji, stoga su se na-
šem putu pridružili općinski načelnik Zoran Vrabelj i pro-
čelnik Alen Jančevec, ujedno i članovi DIF-a te predsjednik 
Općinskog vijeća Mihael Sremec.

Naš doček u Miravcima bio je vrlo emotivan. Dijelu čla-
nova ovo je bio još jedan srdačni susret sa starim prijate-
ljima, a oni koji su prvi puta došli ostali su ganuti toplim 
dočekom od strane Miravčana, uz raširene ruke i zvukove 
pjesama Biljana platno beleše. Po dobrom starom folklor-
nom običaju gosti su bili smješteni u kućama domaćina, što 
je bila prava prilika za bolje upoznavanje.

Proslava Gjura Mara svojstvena je samo Miravcima. 
Održava se u utorak nakon pravoslavnog Uskrsa. Karakteri-
stično je kolo koje izvode starije žene iz sela. Ples potječe iz 
lokalne priče o djevojci Mari koju je oteo turski paša za svoj 
harem,a njezin brat Gjuro poduzeo je odvažan pohod da je 
spasi. Folkorni program završio je impresivnim zajedničkim 
kolom svih sudionika.

Daleka vožnja bila je i prigoda da se gostovanje obogati 
upoznavanjem kulturnih i turističkih znamenitosti u Ma-
kedoniji i susjednoj Grčkoj, u čemu su sudionici i financijski 
sudjelovali. Posjet Dorjanu, Ohridu, Biljaninim izvornima 
i grčkim samostanima Meteora napunio nam je baterije za 
daljnje pripreme za sudjelovanje na izvornim smotrama, 
druge folklorne nastupe kao i organizaciju predstojećih 34. 
Ivanečkih kresova 2. rujna i dječjih 6. Ivanečkih kresnica 16. 
rujna. 

Jako nas veseli veliki interes djece za bavljenje folklorom 
i da imamo nikad brojniju dječju skupinu od skoro 30 ak-
tivnih članova u dobi od 4 do 14 godina, koja se uspješno 
predstavila na Županijskoj smotri dječjeg folklora u Legra-
du. Brojnost dječje skupine stavila je pred nas zahtjevan za-

Društvo izvornog folklora Koprivnički 
Ivanec - Čuvari kulturne baštine
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datak nabave i izrade izvorne dječje nošnje i bit će nam to 
prioritetna zadaća. 

Zaštita izvornog ivanečkog veza zahtjevnija je i važnija 
nego ikada jer se KUD-ovi za koreografije inspirirane fol-
klorom s područja Podravine sve više odlučuju dati izraditi 
iskrivljene i osiromašene oblike ivanečke nošnje i u neko-
liko situacija smo morali službeno reagirati i u suradnji s 
Konzervatorskim odjelom tražiti obustavu izrade ili upo-
trebe izrađene nošnje. Stoga smo rado prihvatili poziv 
Centra za tradicijsku kulturnu baštinu za sudjelovanje na 
seminaru o održavanju i čuvanju narodnih nošnji namije-
njenom folklorašima, voditeljima KUD-ova, garderobijeri-
ma i koreografima, održanom u Kulturnom centru Travno. 

Na seminaru je posebna pažnja posvećena održavanju i 
čuvanju - između ostalih nošnji - i izvorne nošnje Kopriv-
ničkog Ivanca, a predavanje o brizi i pravilnim uvjetima 
čuvanja naše nošnje te praktični prikaz glačanja i slaganja 
naše robače održala je predsjednica DIF-a Gordana Horvat.  

Izvorni vez Koprivničkog Ivanca ima status kulturnog 
dobra RH već više od desetljeća i zavrijedio je svoju poseb-
nu manifestaciju pa najavljujemo 14. i 15. listopada održa-
vanje prvih Dana ivanečkog veza na kojima ćemo predsta-
viti izvornu baštinu kroz izložbe originala vezenih dijelova 
nošnji, prikazati suvremena primjena, održati niz radionica 
te predstaviti izvorni vez drugih krajeva Hrvatske. Projekt 
će se održati u partnerstvu s Općinom Koprivnički Ivanec, 
a podržan je od strane Ministarstva kulture sredstvima do-
dijeljenim na natječaju za javne potrebe u kulturi RH. 

Na Danima ivanečkog veza obilježit ćemo i 20. godišnji-
cu donošenja UNESCO-ove Konvencije o zaštiti nemateri-
jalne kulturne baštine kao i Dane europske kulturne bašti-
ne. Vjerujemo da će mještani naše Općine svojim posjetima 
podržati sve naše manifestacije, a oni koji imaju u svom po-

sjedu originalne stare primjerke vezenih plečki, poculica i 
ropci molimo da nam se jave kako bi ih ili samo izložili na 
Danima ivanečkog veza ili, prema željama i mogućnostima, 
i otkupili.

Pozivamo sve ljubitelje folklornih vrijednosti i ivanečke 
kulturne baštine da nam se pridruže, a svima onima koji u 
tome već vrijedno sudjeluju, kao i Općini Koprivnički Iva-
nec koja nas u tome podržava, toplo zahvaljujemo.

Renata Kotur Jakupić
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Dobrovoljno vatrogasno društvo Botinovec dobrovoljna 
je, stručna, humanitarna i nestranačka udruga od posebnog 
interesa za Republiku Hrvatsku u djelatnosti zaštite od po-
žara.

Temeljna zadaća Društva je provedba vatrogasne djelat-
nosti utvrđena Zakonom o vatrogastvu.

DVD Botinovec broji 96 članova, od čega je 13 operativ-
nih članova, a u svojim redovima ima:

- 5 ispitanih vatrogasaca
- 14 vatrogasaca I. Klase
- 1 dočasnika
- 3 dočasnika I. Klase
- 1 časnika
- 3 časnika I. Klase 
Posebno smo ponosni na rad s djecom i mladima pa po-

hvaljujmo njihov rad i rezultate na čelu s dozapovjednikom 
Tomislavom Gregurekom. Ove godine osvojili su prvo mje-
sto na natjecanju u Kunovcu.

Zahvaljujemo VZ Koprivničko-križevačke županije i Žu-
paniji, našoj VZO Koprivnički Ivanec i posebno veliko hva-
la Općini Koprivnički Ivanec na financijskoj pomoći, kao i 
našim donatorima te svima koji podržavaju naš rad na bilo 
koji način.  

DVD Botinovec

Vatrogasna zajednica ove godine slavi 30 godina od svog osnutka, a to je bilo 13.06.1993. godine u društvenom 
domu u Koprivničkom Ivancu. Prvi predsjednik VZO-a bio je Lesar Zlatko. Vatrogasna zajednica sastojala se od pet 
društva, a to su DVD Koprivnički Ivanec, DVD Pustakovec, DVD Botinovec, DVD Kunovec i DVD Goričko. Danas Va-
trogasna zajednica broji četiri dobrovolja vatrogasna društva.

Općina Koprivnički Ivanec financijski prati Vatrogasnu zajednicu te VZO dalje raspoređuje financijska sredstva pre-
ma svojim članicama za kupnju nove opreme koja je potrebna za rad vatrogastva. Ove godine planirani iznos financija 
iznosi 19.908,43 eura za razvoj vatrogastva od kojih imamo u planu kupnju kombi vozila za DVD Kunovec.

Ove godine održali smo redovnu godišnju skupštinu te smo sudjelovali na sastancima Vatrogasne zajednice župani-
je. I ove godine obilježili smo proslavu Sv. Florijana svečanim mimohodom do kapelice našeg zaštitnika Sv. Florijana te 
svetom misom u crkvi, a u proslavi su sudjelovale sve članice Vatrogasne zajednice Općine Koprivnički Ivanec.

Svim mještanima čestitamo Dan Općine Koprivnički Ivanec uz pozdrav Vatru gasi brata spasi!

VZO Koprivnički Ivanec 
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Dobrovoljno vatrogasno društvo Koprivnički Ivanec 
početkom 2023. godine je uputilo po četiri člana na ospo-
sobljavanje za voditelje mladeži i osposobljavanje za rad s 
dišnim aparatima.

Članovi Društva su prisustvovali godišnjim skupština-
ma susjednih Dobrovoljnih vatrogasnih društava Požarnog 
područja Koprivnica te je Društvo početkom ožujka održalo 
i vlastitu godišnju sjednicu skupštine na kojoj je analiziran 
rad Društva u prethodnoj godini te su usvojeni planovi rada 
za naredno razdoblje.

Predstavnica Društva je sudjelovala na svečanom prije-
mu za žene u vatrogastvu, u organizaciji Vatrogasne zajed-
nice Koprivničko-križevačke županije.

U periodu do sredine svibnja, mogu se izdvojiti tri in-
tervencije, dvije vezano za poplavljene prostore, tj. podrum, 
prostor oko objekta i prometnicu te jedna za prepumpava-
nje bunara na području općine, koje su uspješno odrađene. 

Obavljen je servis i registracija vozila te je Društvo su-
djelovalo na prezentaciji opreme na Tehničkom zboru sudi-
onika sustava civilne zaštite, u organizaciji Stožera civilne 
zaštite Koprivničko-križevačke županije i Koprivničko-kri-
ževačke županije.

Početkom svibnja članovi Društva su sudjelovali u tradi-
cionalnom obilježavanju proslave dana Sv. Florijana, zaštit-
nika vatrogasaca, koja je bila održana pod pokroviteljstvom 
Vatrogasne zajednice Općine.

Članovi Dobrovoljnog vatrogasnog društva Koprivnički 
Ivanec na raspolaganju su mještanima Općine, kojima ovim 
putem želimo svako dobro te obilje zdravlja i blagostanja. 

Upravni odbor DVD-a Koprivnički Ivanec

DVD Koprivnički Ivanec
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Dobrovoljno vatrogasno društvo, nestranačka, neprofit-
na, humanitarna organizacija koja već skoro jedno stoljeće 
promovira ljubav, toleranciju, kolegijalnost, požrtvovnost, 
humanost i druge pozitivne ljudske vrijednosti. Ovu godinu 
započeli smo sa skupštinom. Za ovu godinu dogovorili smo 
uz operativne i preventivne aktivnosti svoj rad posvetiti 
obilježavanju Kunovečke bune, tragičnog događaja iz 1903. 
godine kroz aktivnosti naše sekcije „Čuvari baštine“. U godi-
ni ove visoke obljetnice Sekcija je pripremila više radionica 
kroz koje će se tijekom cijele godine odvijati programi nami-
jenjeni djeci i mladeži našeg DVD-a i Općine. 

Našim najmlađima prijateljima i dugogodišnjim surad-
nicima u našem programima vrtićancima Dječjeg vrtića 
Ivančica priredili smo druženje s poznatim hrvatskim me-
teorologom Zoranom Vakulom te za njihove potrebe im po-
klonili 2 kompleta slikovnica. Sagledavajući i analizirajući 
tu radionicu zaključak dionika iz vrtića je da je najvažnije 
od svega bila vožnja u vatrogasnom kombiju te da se to neće 
doživotno zaboraviti. 

Tragom ovako započetog obilježavanja 120. obljetnice 
Kunovečke bune s OŠ Koprivnički Ivanec, isto stalnim su-
radnikom naše sekcije, dogovorili smo radionicu u valenti-
novskom ruhu i duhu, a po realizaciji iste nastavili drugu 
radionicu na kojoj nam je gost poznati povjesničar dr.sc. 
Hrvoje Petrić, a pričaonicu smo nazvali Povijest Kunovca 
i Kunovečka buna. Pričaonica je protekla na obostrano za-
dovoljstvo, obzirom da su slušatelji bili u dobi od 6 do 15 
godina te su neki imali povijesne spoznaje o temi, a drugi 
su samo slušali. Za nadopunu znanja o ovoj temi školskoj 

knjižnici poklonili smo monografiju Povijest Kunovca iz 
1994. godine te rukopise Franje Brdarića koje je za tisak 
knjige priredio akademik Dragutin Feletar, Iz povijesti po-
dravskih župa. 

Kratko iza toga nekoliko dana iza sv. Florijana organi-
zirali smo vatrogasne igre za pomladak VZO Koprivnički 
Ivanec. Posebni gosti su nam dio članova podmlatka DVD-a 
Koprivnica koje će svoj epilog imati po završetku školske 
godine posjetom Općini Kalnik. U segmentu programa rada 
koji obuhvaća rad s djecom i mladima vatrogasni pomladak 
ozbiljno se priprema za KUP Stjepana Paše. Rezultat tih pri-
prema je da na istom Kupu smo osvojili 2. mjesto u katego-
riji podmlatka i 17. mjesto u kategoriji pomladak muški, a 
u vatrogasnim igricama spretnosti 1. i 3.mjesto. Ozbiljno 
smo se spremali za Kkup Slovenije PGD Hajdoše no roditelji 
i druge okolnosti su nas spriječile da sudjelujemo na tom 
događanju. Posebni naglasak dajemo Županijskom vatro-
gasnom natjecanju podmlatka i mladeži, a nadamo se, daj 
Bog, osvojiti plasman na malo državno natjecanje tj. Na-
tjecanje regije sjever. Za novu školsku godinu predviđamo 
kup natjecanje Mokri kup Kunovca, a završetak godine kao 
i svih ovih proteklih 10, Advent z malim kunovečkim va-
trogascima uz bogat program koji će se sastojati od paljenja 
prve svijeće adventa te završetkom godine obljetnice Kuno-
večke bune igrokazom „Morti je tak bilo 1903. v Kunovcu“ 
kazališnom predstavom. Vjerojatno smo i nešto zaboravili 
spomenuti, ali pratite naš rad i sve ćete znati. 

Poštovani sumještani, žitelji naše Općine, u DVD-u Ku-
novec stalno se nekaj događa, a da to stane neminovno je 
kak narod veli kluča v bravu deti no nedaj Bog toga zla, zato 
do druge Kresnice nek Vam život sja kak prekrasna ivančica 
s puno ljubavi i vjere sretan Vam Dan naše općine. 

„Vatru gasi brata spasi!“
Ivan Blažic, predsjednik

DVD Kunovec
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Prošlu smo godinu uspješno priveli kraju bogatim božić-
nim programom koji su naša djeca poklonila našim sumje-
štanima. Hvala našem načelniku i Općini Koprivnički Iva-
nec koji uvijek imaju sluha za nas i naše potrebe. 

Bogatiji smo za 3 člana te 4 nova ispitana vatrogasca.
Godina nam je započela s intervencijama ispumpavanja 

vode iz dvorišta i ceste u Pustakovcu te glavne prometnice 
u Goričkom.

Ovu godinu imamo u planu nastaviti sudjelovanja na 
natjecanjima u našoj i susjednim županijama s našim pod-
mladkom te ekipom mladeži. 

Molimo mještane, s obzirom da nam kreće sušno raz-
doblje te ljetne vrućine, da se suzdrže od paljenja vatre na 
otvorenom. U slučaju potrebe - vaši vatrogasci su vam na 
raspolaganju!

Vatru gasi-brata spasi!

DVD Pustakovec

Za razliku od prošle godine, ova je poče-
la burno, što se tiče vodostaja. Zbog obilnih 
kiša, vodostaj jezera je porastao, i nadam se 
da neće biti problema s niskom razinom vode 
ove godine. Zakopali smo i cijev u nasip jeze-
ra, tako da višak oborinskih voda sa igrališta 
može otjecat u jezero. Krajem godine je izvr-
šeno poribljavanje sa šaranom i amurom. Nije 
bilo nikakvih gubitaka ribe, što znači da je riba 
potpuno zdrava. Nastavljeno je s aktivnostima 
oko uređenja okoliša jezera. Posijana je trava, 
Općina je riješila višak zemlje s nasipa i postav-
ljena je tabla s pravilima ponašanja na jezeru. 
U suradnji s Općinom dogovoreno je postav-
ljanje kamera za nadzor. U tijeku je prilagodba 
papirologije za ulazak u Zajednicu sportsko ri-
bolovnih klubova Koprivnica. 

Svim žiteljima Općine i našim članovima, 
želimo sretan Dan Općine i da se dobro zabave. 

Bistro! 
Zoran Suhan, predsjednik

ŠRK “Patuljan” Pustakovec
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Općinsko društvo Crvenog križa 
Koprivnički Ivanec

Ustrojstvom Općine Koprivnički Ivanec, a prema za-
konu o HCK po završetku Domovinskog rata obnavlja se i 
društvo Crvenog križa u našoj Općini. U tim poslijeratnim 
godinama uglavnom iz zapadnih zemalja se donira pomoć 
najčešće kao odjeća i obuća koja se dijeli ljudima kojima je to 
bilo potrebno. Bilo je i prehrambenih namirnica kao i higi-
jenskih potrepština tako da se i time pomagalo potrebitima. 
Na čelu društva je tada i aktualni načelnik Općine gospodin 
Ivica Samoščanec koji vodi društvo sve do 2008. godine.

Općinsko društvo, prije, kao i danas, ne djeluje kao prav-
na osoba, nego djeluje u sustavu gradskog društva Crvenog 
križa Koprivnica. To opravdava i činjenica da općenito op-
ćinska društva nisu kapacitirana ni kadrovski ni prostorom, 
kao ni materijalno, a gravitiramo blizinom Kopivnici. Od 
2008. godine općinsko društvo vodi Zvonko Jakupić, sve do 
danas, zajedno s upavnim odborom u sastavu Tomislav Sa-
bljo, Zlatko Potroško i Miroslav Mežnarić, dok su u Nadzor-
nom odboru Zvonko Vidović i Krunoslav Latin. Zbog same 
organiziranosti poslova, paketi, plakati akcije solidarnost i 
slično sve poslove uglavnom obavlja predsjednik jer za sva-
ku akciju bi trebao sazivati sastanke što bi bilo neučinkovi-
to, jer odaziv iz raznih razloga bi bio slab ili nikakav (ispro-
bano), iako sve važnije odluke donosimo sa suglasjem.

Osnovna djelatnost, kao i glavna obveza Crvenog križa 
je dobrovoljno darivanje krvi, gdje naša Općina u potpuno-
sti izvršava ovu obavezu kao jedna od boljih općina, iako 
smo u blizini Koprivnice. Uglavnom, akcije provodimo u 
prostorima škole, a u dogovoru s ravnateljicom i voditelji-
com kojima se ovim putem zahvaljujemo jer pogodnijih uvi-
jeta općina nema. Svakoj akciji pristupi i preko pedesetak 
darivatelja, od kojih većina i krv daruje. Kao što smo i prije 
spomenuli, jedna smo od vodećih općina po broju darivate-
lja. U Općini djeluje oko dvjestotinjak darivatelja koji krv 
daruju ne samo u općinskom društvu, nego prema terminu 
i u drugim mjestima, kao i radnim organizacijama ili Grad-
skom društvu Koprivnica. Veseli podatak da u svakoj akciji 

pristupi novi mladi darivatelj tako da se ne bi trebali brinuti 
za budućnost davalaštva.

Svake godine u listopadu provodimo akciju “solidar-
nost na djelu“ prikupljanjem novčanih sredstava. Sredstva 
se prikupljaju s ciljem kupnje patika za osnovnoškolce ko-
jima je to potrebno ili po socijalnom cenzusu. Ovu akciju 
provodimo u suradnji s osnovnom školom gdje viši razredi 
predmetne nastave obilaze kućanstva i prikupljaju sredstva 
za svoje prijatelje kojima je to potrebno. Sva sredstva koja 
Gradsko društvo Koprivnica dobije od sredstava Europske 
unije, programa FEAD ili iz sredstava uplaćenih od strane 
Općine dijele po općinama za podjelu stanovništvu koje je 
u potrebi da li zbog malih mirovina, da li zbog broja djece ili 
zbog nemogućnosti brige za sebe tako da bar s time učinimo 
život podnošljivijim. Isto radimo u suradnji s Centrom za 
socijalnu skrb Grada Koprivnice.

Kod svake ugroze kao što su poplave ili potresi, društvo 
Crvenog križa djeluje odmah, kao kod potresa na Banovini 
i šire kroz prikupljanje prehrambenih i higijenskih artikala, 
gdje smo prikupili zavidnu količinu sredstava koja su prosli-
jeđena na potrebna mjesta.

Ovim putem zahvaljujemo Općini Koprivnički Ivanec na 
zakonskim uplatama prema Gradskom društvu Crvenog kri-
ža Koprivnica za redovno poslovanje kao i poslovanje HCK. 
Zahvaljujući tim uplatama jedan dio koristimo i mi kao druš-
tvo, tako da organiziramo izlete za dobrovoljne darivatelje 
i volontere kao zahvalu. Tako smo organizirali par izleta: 
Jelenov greben, Kumrovec, Veliko Trgovišće, Dvorac Oršić, 
Gupčevu lipu, kao i zadnji izlet u susjednu Mađarsku, grad 
Šikloši, a svaki izlet popraćen je lijepim dojmovima učesni-
ka. Jedino dvije pandemijske godine nismo mogli to ostva-
riti, opravdano. Imamo i predstavnike u Gradskom društvu 
Crvenog križa, kao i u skupštini gradskog i županijskog Cr-
venog križa. Za vrijeme pandemije uglavnom su aktivnosti 
izostale, ali su se intenzivirale protekle 2022. godine.

Zvonko Jakupić, predsjednik

���������������	
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Nakon uspješne i sadržajne prve godine postojanja Škole 
nogometa Općine Koprivnički Ivanec ušli smo s još više en-
tuzijazma u drugu godinu. 

U veljači smo održali redovnu godišnju skupštinu na ko-
joj smo podnijeli izvještaje od prošle godine te smo predsta-
vili planove za aktualnu godinu.

Upisali smo nekolicinu novih polaznika koji zajedno s 
već redovnim polaznicima kontinuirano treniraju pod bud-
nim okom trenera Tomislava Biškupa i Ivice Ferenčaka te 
voditelja Krune Lovreka.

Djeca i dalje redovno igraju utakmice na tjednoj bazi u 
„Ligi pilića“ i „Ligi piceka i pijetlova“.

Također djeca se pripremaju za sudjelovanje na interna-
cionalnom natjecanju „Dream Cup“ koji se održava u lipnju 
u Poreču gdje ćemo sudjelovati s dvije kategorije te se nada-
mo da će se svi lijepo zabaviti. 

Nakon Poreča, očekuje nas organizacija i sudjelovanje na 
2. tradicionalnom turniru za djecu u Koprivničkom Ivancu 
koji će se održati 22. lipnja na nogometnom igralištu „Dol“ 
u Koprivničkom Ivancu u sklopu proslave Dana Općine Ko-
privnički Ivanec. Prošle godine smo imali 12 natjecateljskih 
dječjih momčadi dok ove godine očekujemo oko 20-ak. Kada 
završimo s turnirom planiramo sudjelovati na „Dinamovom 
kampu“ koji će se održati na nogometnom igralištu u Ku-
novcu u organizaciji „NK Bratstva“ iz Kunovca. NK Bratstvo 
je za polaznike Škole nogometa osiguralo besplatno sudje-
lovanje u obliku sponzorstva te im se ovim putem zahvalju-
jemo. Još smo u pregovorima oko organizacije i održavanja 
ljetnog kampa koji bi se održao u srpnju uz vodstvo trenera 
Zorana Horvata. 

Za sada smo vam sve ispričali, a u sljedećoj „Kresnici“ 
vas očekuje puno više sadržaja i slika dok se vratimo sa svih 
planiranih aktivnosti.

Želimo se ovim putem zahvaliti svim sponzorima i dona-
torima bez kojih ništa od ovog ne bi bilo ostvarivo. Također 
zahvaljujemo se Općini Koprivnički Ivanec što je i ove godi-
ne prepoznala naš projekt i pružala nam podršku.

Uprava Škole nogometa Koprivnički Ivanec

Škola nogometa Općine Koprivnički Ivanec

KRESNICA, List Općine Koprivnički Ivanec,
Broj 30., lipanj 2023. godine.

Izdavač: Općina Koprivnički Ivanec, Matije Gupca 12, Tel/fax: 048 638 100
Za izdavača: Zoran Vrabelj, načelnik Općine Koprivnički Ivanec

Grafička priprema: Georg j.d.o.o. Koprivnica
Naklada: 750 komada

Impresum
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Obraćamo se ispred nogomet-
nog kluba NK Bratstvo Kunovec, 
novog starog prvaka 1. ŽNL Ko-
privničko-križevačke županije. Iza 
nas je vrlo interesantna godina, 
puna događanja. Naime, obranili 
smo naslov prvaka 1. ŽNL Kopriv-
ničko-križevačke županije te tako 
dvije godine zaredom osvojili naj-
viši rang županijskog nogometa. 
Nadalje, između prvenstva imali 
smo, naspram prijašnjih godina, 
impozantan nastup i u KUP na-
tjecanju Koprivničko-križevačke 
županije, gdje smo stigli do ¼ finala. U srazu sa trećeligašom Radnikom iz Križevaca nismo se uspjeli plasirati u ½ KUP-a 
u dvije utakmice, gdje smo u gostima uspjeli poraziti domaćine na njihovom terenu sa 1-2 te imali blagu prednost što se 

tiče uzvrata u Kunovcu. No, kako to biva, kva-
litetniji protivnik je iskoristio svoje prilike te 
nas sportska sreća ovaj puta nije pomazila. Do 
godine se nadamo odlasku korak dalje te ulasku 
u samo finale. 

Zahvaljujemo se Općini Koprivnički Ivanec, 
upravi kluba i predsjedniku, navijačima, trene-
ru Dejanu Zrinskom i cijelom stožeru kluba na 
svom doprinosu u ostvarivanju ovih uspjeha te 
se nadamo da ćemo iste ponavljati i ubuduće.

Također, mještanima, općinskom načelniku 
te cijelom njegovom timu želimo čestitati Dan 
Općine Koprivnički Ivanec.

Športski pozdrav od NK Bratstvo Kunovec

Nogometni klub Rudar iz Botinovca natječe se u 3. ŽNL. Sezo-
nu ćemo završiti na sredini ljestvice. Ovo proljeće počeli su rado-
vi na vodoopskrbi objekta koji su uspješno završeni te je sad na 
sportskom objektu dovedena pitka voda što je uvelike poboljšalo 
uvjete. 

Ovog proljeća dobili smo kosilicu za igralište marke Huskvarna 
što nam uvelike olakšava održavanje terena. Ovim pute zahvalju-
jemo Općini Koprivnički Ivanec, načelniku i općinskom vijeću što 
su imali razumijevanja za naše potrebe. Radove na vodoopskrbi 
izvodila je tvrtka Bihor kojoj se zahvaljujemo kao i svima ostalima 
koji su bili uključeni u taj projekt. 

Tvrtki Bihor hvala na donaciji sportske garniture, a ovim pu-
tem čestitamo svim mještanima Općine Dan Općine kao i Dan 
župe svetog Ivana Krstitelja. 

Upravni odbor NK Rudar

NK „Rudar“ Botinovec

Na putu ka poboljšanju uvijeta i traženja mladih talenata NK Bratstvo Kunovec u suradnji sa GNK Dinamo Zagreb 
organizira ljetni trodnevni kamp koji će se održati od 25.-28.6.2023. na stadionu u Kunovcu, za nogometaše godišta 
2009. i mlađe., te ovim putem pozivamo roditelje da svoje mališane upišu u kamp i steknu neko novo iskustvo”.

NK „Bratstvo“ Kunovec
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Dragi navijači, simpatizeri i prijatelji 
NK Sloge te svi žitelji Općine Koprivnički 
Ivanec, srdačno vas pozdravlja nova upra-
va NK sloge!

Kao što smo spomenuli na izvanred-
noj izbornoj skupštini, u veljači 2023. 
godine izabrana je nova, “mlađa” uprava. 
Kao i sve u životu, sve ima vijek trajanja. 
Ovim putem se zahvaljujemo prijašnjoj 
upravi na svim nesebičnim doprinosima 
te što su ostali i dalje pomagati nama i 
klubu. Dolaskom svježih i radišnih ljudi u 
klub organizacijski smo se podigli za ste-
penicu više. Naši žitelji su to prepoznali 
te nam dali podršku u vidu članarina ko-
jih brojimo preko sto dvadeset. Već smo tad shvatili da radimo dobro, što nam daje vjetar u leđa da tako i nastavimo.

Ovu polusezonu smo odigrali zadovoljavajuće usprkos okolnostima koje su nas pratile tijekom proljeća. Novoime-
novana uprava naravno želi da se NK Sloga i dalje bori za titulu i bude u vrhu, jer je to tradicija ovoga kluba. Možemo se 
pohvaliti s preko desetak domaćih igrača, što je danas zaista rijetkost među klubovima. Također, koristimo priliku da 
čestitamo našim susjedima na osvojenom prvom mjestu u ligi.

I da, konačno smo i to dočekali. Vratili domaće utakmice na naš prekrasan teren, naše igralište “Dol” (svugdje je 
lijepo, al doma je najljepše). Kao što znate, renovirale su se prostorije kluba, dobili smo odlične uvjete za igrače te suce 
i delegate. Na našim momcima je samo da uživaju u njima te da pružaju odlične tekme za vas. Stoga vas pozivamo da 
barem na domaće utakmice dođete i da u što većem broju podržite svoga idola, supruga, sina, unuka..., da utakmice ne 
budu samo podjela bodova nego i druženje svih žitelja Općine Koprivnički Ivanec.

Svima vama koji nas pratite i nesebično pomažete ovim putem se još jedanput zahvaljujemo, a posebno Općini Ko-
privnički Ivanec na svesrdnoj podršci! 

Svim mještanima Općine Koprivnički Ivanec čestitamo Dan Općine i blagdan Župe svetog Ivana Krstitelja.
Uprava NK Sloga

�����

NK „Sloga“ Koprivnički Ivanec

Nogometni klub Jedinstvo 
Pustakovec u sezoni 2022./2023. 
natjecao se u IV. županijskoj no-
gometnoj ligi i osvojili smo uvjer-
ljivo prvo mjesto. Dulje vrijeme 
smo slagali ekipu za naslov, imali 
smo raznih prepreka u sezonama 
prije, ali ove godine nam je išlo 
sve po planu. Zalaganjem igrača, 
trenera Matije Husajne i svih na-
ših članova i simpatizera uspjeli 
smo ostvariti naš dugogodišnji 
cilj i već sad smo krenuli s pripre-
mom za sezonu u rangu više.

Što se tiče radova, Općina 
Koprivnički Ivanec nam je doni-
rala kamere koje će snimati naše 
klupske prostorije zajedno s Jezerom Stojnica o kojem gospodari ŠRK “Patuljan”. Imali smo dosta provala u klupske pro-
storije i kamere su zaista bile neophodne. U budućnosti našeg kluba želja nam je postizanje što boljeg cilja u 3. ŽNL te da 
privučemo što veći broj novih ljudi koji su voljni za rad u klubu jer smo ipak mjesto od cca 100 stanovnika.

Sportski pozdrav!                                                                                                                       Uprava NK “Jedinstvo” Pustakovec

NK „Jedinstvo“ Pustakovec
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Program proslave 
Dana Općine Koprivnički Ivanec 

22.- 28. lipnja 2023. godine
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